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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

A la ciutat de Burjassot, en la data i a l'hora indicada, es reuneixen a la Sala de Plens d'aquest Ajuntament els

regidors susdits, davall la presidencia de I'aicaide-president de l'Ajuntament, per a celebrar la sessió ordinaria

del Pie en primera convocatoria. Hi actúa com a secretan el qui ho és el de la corporació.

Una vegada comprovada l'assisténcia de membres suficients per a constituir válidament el Pie, l'alcalde

declara oberta la sessió i entra, a continuació, a tractar els assumptes que componen l'ordre del dia.

ASSUMPTES TRACTATS

1. CORRESPONDENCIA I PUBLICACIONS LEGALS

No hi ha correspondencia ni publicacions legáis sobre les quals donar compte en aquesta sessió.
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SECRETARIA

2. SECRETARIA. CONTROL I FISCALITZACIÓ PEL PLE DELS DECRETS D'ALCALDIA-
PRESIDÉNCIA I DELS DELEGATS D'ÁREA I DELS ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL
(EXP. 000028/2015-00)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«D'acord amb el que disposa l'article. 42 del ROFRJ de les entitats locáis, aprovat peí RD 2568/1986, de 28

de novembre, es dona compte de les resolucions dictades per l'Alcaldia i pels regidora delegats d'árees, en

materia de la seua competencia, de la núm. 76 (15/01/2015) a la núm. 467 (13/02/2015), ambdues incloses;

així com de les actes de les sessions de la Junta Govern Local del mes anterior, corresponents a les núm. 2,

i 3, de 19 i 26 de gener de 2015, respectivament, i les núm. 4 i 5, de 2 i 9 de febrer de 2015,

respectivament, ais efectes de control i fiscalització deis órgans de govern municipal peí Pie, competencia

atribuida per l'article 22.a) i 46.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Régim Local i

article 104 del ROF».

El Pie en queda assabentat.

3. SECRETARIA. DONAR COMPTE DE LA SENTENCIA RECAIGUDA EN EL PROCEDIMENT
ABREUJAT NÚM. 509/2014, EN EL RECURS INTERPOSAT PEL COL EN EDUCACIÓ FÍSICA I CAF
I DE L'ESPORT, CONTRA L'ACORD PLENARI DE L1AJUNTAMENT DE BURJASSOT DE 29 DE

GENER DE 2013 (EXP. 000066/2013-00)

Vista la proposta del delegat de Carea, transcrita tot seguit:

«Amb data 27/01/2015, núm. 1587, s'ha rebut en el Registre d'entrada de l'Ajuntament l'escrit remes peí Jutjat

del Contenciós Administratiu núm. 8 de Valencia, relatiu a sentencia núm. 1/2015, de 07/01/2015, dictada en

el Procediment Abreujat núm. 509/2014, en el recurs interposat per Col-legi Oficial de Llicenciats en Educació

Física i Ciéncies de l'Activitat Física i de l'Esport de la Comunitat Valenciana, contra l'acord del Pie de

l'Ajuntament de Burjassot, de data 29 de gener de 2013 (BOP de 19-02-2013), sobre l'aprovació definitiva de

la modificació de la Relació de Llocs de Treball i de la plantilla de funcionaris i personal laboral fix.

En qué la interlocutória de la sentencia és la següent:

He ¿'estimar i estime parcialment el recurs contenciós administratiu interposat per l'll lustre

Collegi Oficial de Llicenciats en Educació Física i Ciéncies de l'Activitat Física i de l'Esport de

la Comunitat Valenciana contra l'acord del Pie de l'Ajuntament de Burjassot de data 29 de gener de

2013, que resol aprovar definitivament l'acord sobre la modificació de la Relació de Llocs de Treball i

de la Plantilla de Funcionaris i Personal Laboral Fix d'aquest Ajuntament, en el sentit de suprimir el

lloc de funcionan denominat "coordinador d'Activitats Esportives", grup C2 i nivell de complement de

destinado 17; i crear novament el lloc de personal laboral fix denominat "controlador d'Activitats

Esportives" amb les mateixes retribucions, categoría i funcions que tenia assignades abans de

realitzar el procés selectiu de la plaga de funcionan denominada "coordinador d'Activitats Esportives";

resolucions que s'anul-len per ser contraríes a dret en el moment que la creado d'un nou lloc de

treball "controlador d'Activitats Esportives" no resulta ajustada a dret per tindre un contingut funcional

propi de les titulacions d'Educació Física o Ciéncies de l'Activitat Física i l'Esport; i desestime les

altres pretensions de la demanda. Sense que procedisca fer imposició expressa de les costes

processals causades.

Per tot aix6, eleva al Pie la proposta següent:
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ACORD

Primer. Quedar assabentada de l'esmentada sentencia.

Segon. Traslladar-la al Negociat de Governació, que va tramitar l'expedient.

Tercer. Remetre una copia d'aquest acord al Jutjat del Contenciós Administratiu núm. 8 de Valencia perqué

en prenga coneixement i ais efectes oportuns».

El Pie en queda assabentat.

BENESTAR SOCIAL

4. BENESTAR SOCIAL. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSOE SOBRE LA RETIRADA DE
L'AVANTPROJECTE DE LLEI DEL MINISTRE DE JUSTICIA QUE PERMET ATORGAR EL RÉGIM
DE VISITES A UN PROGENITOR CONDEMNAT PER VIOLENCIA DE GENERE O DOMÉSTICA
(EXP. 000010/2015-02)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«El grup municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través del seu portaveu, Olga Camps Contreras, de

conformitat amb el que preveu l'aiiicle 91.4 i 97 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, peí qual

s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, desitja sotmetre a

la consideració del Pie, per al seu debat i, si és el cas, aprovació, la següent

MOCIÓ

L'avantprojecte de llei sobre l'exercici de la coresponsabilitat parental afig un nou i polémic article en el Codi

Civil (92 bis) que entreobri dues portes inquietants. Una, que un progenitor condemnat en sentencia ferma per un

delicte de violencia contra la seua parella o els seus filis puga mantindre un régim de visites (ara anomenat régim

d'estada, retació i comunicado). I dos, que a pesar que la guarda i custodia no pot atribuir-se a un progenitor

sotmés en un procés penal per violencia de genere, en el cas que el procés afecte els dos progenitors, el jutge

podrá concedir-los, individualment o col-lectivament, aquests drets, la qual cosa és un contrasentit. Son
excepcions, sí, i han de ser sotmeses a un informe previ de l'equip técnic judicial, també. Pero la mera excepció

produeix indignado ¡ obri la porta a situacions que no casen amb el sentit comú ni amb altres iniciatives

legislatives propiciades per aquest mateix govern per a protegir mes els menors impedint radicalment situacions

com les que preveu aquest avantprojecte.

És per aixó que proposem al Pie, mitjancant aquesta moció, l'adopció del següent

ACORD

Únic. Retirada automática de l'avantprojecte de llei del ministre de Justicia, Rafael Cátala, que permet que si
un jutge ho considera convenient per al menor, puga atorgar el régim de visites a un progenitor condemnat en

sentencia ferma per violencia de genere o doméstica».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que aquesta moció té un error de plantejament ¡mportant,

perqué el que ha formulat el govern és un avantprojecte de Llei sobre l'exercici de la coresponsabilitat

parental, és a dir, sobre la custodia compartida, ja que fins ara es prioritzava la mare en la concessió d'aquest

dret, i no té res a veure a concedir un régim de visites a un condemnat en sentencia ferma, per la qual cosa el

seu grup votará en contra.
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Diu que la societat ha evolucionat i el rol de les mares i els pares ha canviat. Aquest és el motiu peí qual el

govern ha tret aquest avantprojecte: per a poder atendré totes les demandes socials mirant sempre per

l'interés del menor, fins i tot considerant-los victimes, en casos de violencia de genere.

Peí grup Bloc-Compromís, Emlli Altur manifesta que és certa l'evolució de la societat pero ningú no

qüestiona la custodia compartida, i de fet no es debat en aquesta moció. El que es qüestiona és l'opció que es

dona ais jutges: que davant d'una condemna per sentencia ferma per violencia de genere, no puguen, com a

excepció, donar a aqueixa persona la custodia compartida.

Peí grup Popular, Cristina Subieia manifesta que acó és un avantprojecte de llei del Ministeri de Justicia en

qué no es preveu la possibilitat que, davant de sentencia ferma o denuncia, es permeta la custodia

compartida. Pero encara i així, comprendria que es demanara que aquesta possibilitat no estiguera prevista;

pero no és així, perqué el que es demana és la retirada automática del text i, per tant, el seu grup rebutja

aquesta moció totalment.

Diu que aquest avantprojecte pretén adaptar-se ais nous temps i protegir el menor, considerant-lo com a

víctima, cosa que abans no era així. Diu que mai s'ha vist que un jutge haja concedit un régim de visites a un

progenitor que poguera posar en risc el menor per temes de violencia de genere o violencia doméstica. És
mes, considera els menors con a victimes, cosa que fins ara no era així. Agraeix l'interés que té ara el Partit

Socialista, perqué durant els huit anys de govern en la nació va rebutjar totes les propostes del grup

parlamentan Popular per a reforcar i enfortir tota la legislado de familia en pro de la protecció del menor. Diu

que també és cert que ací, encara que en al principi el Partit Socialista rebutjara la moció del Partit Popular

sol-licitant que s'impartiren classes de defensa personal per a dones van acabar fent-se amb éxit. Per tot el

que ha exposat, i com ja ha manifestat, el seu grup votará en contra.

Peí grup Socialista, Olga Camps manifesta que en la moció es demana la retirada de l'avantprojecte perqué

el seu esperit está molt en contra del que és la realitat social. La realitat social és la de la coparentalitat i

protecció al menor, pero no cal un avantprojecte d'aquest calibre i contingut per a protegir el menor, les dones

maltractades ni per a l'exercici de la coresponsabilitat. El seu grup no está en contra de la custodia

compartida sino tot al contrari.

Aquest avantprojecte no és beneficios perqué desatén una recomanació de I'ONU d'agost de 2014, que

condemna Espanya per haver atorgat un dret de visites a un denunciat i condemnat per violencia de genere

que va aprofitar aqüestes visites per a assassinar la seua filia. Aquest avantprojecte está en contra de totes

les sentencies del Tribunal Suprem, xoca frontalment amb el que el seu grup va demanar al Congrés l'any

2010, que fou la retirada de la patria potestat ais pares maltractadors d'aquests filis.

Aclareix que no han fet cap interpretado errónia d'aquest avantprojecte, perqué el que intenta és modificar

l'article 92 bis del Codi Civil, que preveu que, excepcionalment i a discreció del tribunal, s'atribuTsca la guardia

i custodia a un maltractador o maltractadora deis seus filis; que excepcionalment s'atribuTsca un régim de

visites o una guardia i custodia a un home que haja sigut condemnat o que estiga sotmés en un procediment

sobre violencia de genere.

Explica que el menor sempre ha sigut considerat víctima en els casos de violencia de genere o doméstica, i

amb aquest avantprojecte el que s'está facilitant és considerar els filis i les filies instruments de venjanca.

Convé saber que el 65% de les dones maltractades teñen filis o filies menors, i el 55% d'aquestes dones

diuen que els seus filis han patit violencia; i que els filis i les filies es consideren victimes i están davall

l'empara de la Llei de Protecció Integral Contra la Violencia de Genere de José Luis Rodríguez Zapatero.

Diu que si el Partit Popular vol protegir els menors que deixe de retallar en recursos i en pressupostos; que

ajude els centres de dones maltractades i no els tanque ni reduTsca pressupost; que done suport a mesures

com la desgravació en I'IRPF de les persones que tinguen la patria potestat d'aquests xiquets órfens; que

adopte mesures per a protegir el menor. Pero no diguen que aquest avantprojecte de llei és pioner a

considerar els xiquets com a victimes, perqué no és cert.
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Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per onze vots a favor (8 PSOE, 2 Bloc i 1 EU) i deu vots en contra (10

PP), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de

la Comissió Informativa de Polítiques d'lgualtat i Benestar Social de 19 de febrer de 2015.

5. BENESTAR SOCIAL. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSOE SOBRE LA DOTACIÓ D'UNA UNITAT
SAMU PER AL MUNICIPI (EXP. 000011/2015-02)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«El grup municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través de la seua portaveu, Olga Camps Contreras, de

conformitat amb el que preveuen els articles 91.4 i 97 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, peí

qual s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, desitja

sotmetre a la considerado del Pie, per al seu debat i, si escau, la seua aprovació, la següent

MOCIÓ

L'atenció que s'aplica en el tractament prehospitalari és fonamental per a obtindre el millor rendiment clínic,

perqué disminueix la mortalitat in situ i permet al pacient rebre una atenció qualificada de les lesions durant el

seu transpon al centre medie corresponent.

La celeritat i la dotado necessária i correcta d'unitats SAMU son condicions indispensables per a aplicar una

política eficag de les emergéncies mediques extrahospitaláries.

Considerem ámpliament justificat que un municipi com el nostre, de vora 40.000 habitants, dispose d'una

unitat permanent.

Es tracta, a mes, d'una reivindicado histórica del grup municipal socialista de Burjassot. Reivindicació que

portem novament a aquest Pie perqué el PP a les Corts ha tornat a rebutjar les esmenes presentades peí

grup parlamentan Socialista ais pressupostos de la Generalitat de l'any 2015 per a millorar qüestions tan

essencials com la sanitat de Burjassot.

És per aixó que proposem al Pie, mitjancant la present moció, l'adopció deis següents

ACORDS

Primer. Instar a la Conselleria de Sanitat la dotado d'una unitat SAMU per al municipi de Burjassot.

Segon. Traslladar aquesta moció a la Federació d'Associacions de Veíns de Burjassot».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subieia manifesta que el seu grup está d'acord a sol-licitar una unitat SAMU per

al municipi, pero aquesta moció afirma coses amb qué no está d'acord. Des de l'any 1995 el govern de la

Generalitat ha multiplicat per 10 el nombre de SAMU en tota la Comunitat Valenciana, pero encara que a tota

la ciutadania li agradaría tindre una unitat SAMU a la seua disposició, evidentment el pressupost de la

Generalitat no arriba per a tindre una unitat en cada un deis 542 municipis que componen la Comunitat

Valenciana.

Diu que el seu grup donaría suporta a la moció si s'eliminara l'última frase, on diu «demostrant així la seua

nul-la sensibilitat amb les necessitats deis veTns i veTnes de Burjassot», perqué consideren que és injusta.

L'alcalde intervé per a aclarir quina és la proposta expressada per la portaveu del Partit Popular.
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Peí grup Socialista, Olga Camps diu que el seu grup no té cap problema a acceptar 1'esmena i que,

simplement, vol fer un recordatori de tot el temps que aquest municipi está esperant la concessió d'una unitat

SAMU, el greuge comparatiu patit quan la van concedir al municipi de Paterna i les vegadas que l'han

sol-licitada en les Corts Valencianes.

L'alcalde intervé per a aclarir que s'ha acceptat la moció i amb aixó es demostra l'interés que es té a

Burjassot, al marge deis partit polítics, de ser tractats com altres municipis i tindre un SAMU al poblé.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta

anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Polítiques d'lgualtat i Benestar

Social de 19 de febrer de 2015.

6. BENESTAR SOCIAL. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSOE SOBRE LA RETIRADA DEL DECRET
RELATIU ALS CANVIS EN ELS PLANS D'ESTUDI DELS CAMPUS, AIXÍ COM DE L'OFERTA DE
CARRERES DE TRES ANYS I MÁSTERS DE DOS (EXP. 000012/2015-02)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«El grup municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través de la seua portaveu, Olga Camps Contreras, de

conformitat amb el que preveuen els articles 91.4 i 97 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, peí

qual s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, desitja

sotmetre a la consideració del Pie, per al seu debat i, si escau, la seua aprovació, la següent

MOCIÓ

El divendres 30 de gener de 2015 l'executiu va donar llum verd al projecte de Reial Decret peí qual es

modifica el Reial Decret 1393/2007, de 29 d'octubre, peí qual s'estableix l'ordenació deis ensenyaments

universitaris oficiáis; i el Reial Decret 99/2011, de 28 de gener, peí qual es regulen els ensenyaments oficiáis

de doctorat.

El canvi fonamental radica que els actuáis graus, que consten de quatre anys, passaran a tres. Segons

l'articulat del decret aquests tindran un carácter básic i generalista, és a dir, que no serán suficients per a

adquirir la qualificació necessária per a exercir una professió d'alta qualificació en el terreny laboral com a

advocat, periodista, enginyer, infermer... Per a obtindre aquesta qualificació especializada (segons el text del

decret), caldrá necessáriament cursar un máster, que passará de la durada actual d'un any a dos anys, amb

el corresponent desembossament económic.

Per a obtindre un títol válid en el mercat laboral caldrá pagar dos anys de máster a preus inassumibles per a

la majoria.

Per a fer-nos una idea del que suposa acó, podem prendre com a exemple els preus actuáis deis másters que

s'ofereixen a les universitats publiques. El cost mitjá oscil-la entre els 4.000 i els 7.000 euros anuals. A partir de

Centrada en vigor del nou decret, l'alumnat haurá d'afrontar el pagament de dos anys de máster, que oscil-laran

entre els 8.000 i els 14.000 euros, per a poder obtindre un títol universitari que siga reconegut en el mercat

laboral. Així está ciar que será tan sois una minoría qui puga costejar-se els estudis universitaris.

El pas deis graus actuáis ais nous graus de tres anys de carácter básic i general comportará que molts deis graus

actuáis es fusionen amb altres de la mateixa branca, de manera que se suprimirán molts deis que hi ha

actualment.

D'altra banda, aquesta reforma tindrá també efectes devastadors entre el professorat. Qué passará amb els

professors que imparteixen actualment la seua materia quan se'n suprimisca un curs sencer en els graus? En uns

anys es procedirá a acomiadar milers de professors de la universitat.
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Encara que Centrada en vigor del decret será al setembre d'enguany, els afectats no serán només els que

comencen la universitat a partir del próxim curs, sino també els qui ja están estudiant actualment. Tal com

especifica aquest decret, s'aplicará ais estudiants que anteriorment havien comengat graus que vagen a canviar

de 4 a 3 anys. És a dir, que el nou decret s'aplicará a un alumne en segon curs pero en un grau que passe a ser
de 3 anys.

Per si acó no fóra suficient, l'efecte de devaluació del títol de grau afectará també el conjunt deis ja graduats i

llicenciats, ja que la considerado del títol de grau o llicenciatura tindrá menys validesa en el mercat laboral i els

exigirán un máster d'especializado que la majoria no posseeix.

És per aixó que proposem al Pie, mitjangant aquesta moció, l'adopció del següent

ACORD

Únic. Retirada automática de decret que dona la possibilitat ais campus de canviar els plans d'estudi i passar

a oferir, a partir del próxim curs, carreres de tres anys i másters de dos».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subieia manifesta que aquest tema és molt complex i explica que el que el
govern pretén amb aquest decret és flexlbilitzar i internacionalitzar el nostre sistema d'ordenació

d'ensenyaments universitaris i que es tendisca a l'especialització. Diu que aquesta modificado no afectaría les

carreres d'Enginyeria, Arquitectura i Ciéncies de la Salut perqué teñen una normativa específica. Permetrá un
estalvi a les famílies de 150 milions d'euros, ja que el 70% de les titulacions podrien reduir-se a 180 crédits i
fomentaría la mobilitat del personal, que pot estudiar en universitats estrangeres. I en harmonitzar-se les

titulacions, permetrá incrementar els convenís de doble titulado amb altres paísos.

Diu que la Conferencia de Rectors ja plantejava l'any 2006 modificar el sistema d'ordenació. I Túnica cosa que

está demanant ara és disposar d'un termini de temps perqué les universitats s'hí puguen adaptar.

Amb aquest sistema, el 90% de les titulacions no requerirán un máster per a poder treballar, no hi haurá una
devaluació de les titulacions i la modificado será respectuosa amb l'autonomia universitaria; será millor

l'empleabilitat, es mantindrá el sistema de concessió de beques, encara que caldrá adaptar el financament a

aquest nou sistema.

Peí grup Socialista, Olga Camps manifesta que res del que ha dit la portaveu del Partit Popular s'assembla
gens ni miqueta a la realítat que patirá el personal universitari quan agó s'aprove. Diu que el govern intenta
aprovar-ho sense que hi haja hagut cap consens previ i torna a posar-se en contra de tota una comunitat, ara
tocava la universitaria. Aquesta reforma només beneficia les universitats privados i obligará que els estudiants

només puguen especialitzar-se pagant.

Peí grup Popular, Cristina Subieia manífesta que potser el govern no actué com volguera la portaveu del
Partit Socialista pero les urnes li van donar la majoria absoluta en les eleccions generáis de l'any 2011 ¡ cal
respectar-ho. Díu que parlen de retalls i ací, a Burjassot, on están governant, han retallat en beques escolars
des de l'any 2010. Diu que parlen en pro de l'ensenyament públic ¡ membres destacats del seu partit utilitzen

l'ensenyament privat, i el mateix amb els hospitals privats. Diu que l'informe PISA és demolidor: els espanyols

estem a la cua i el que es pretén és estar a l'altura de la resta d'Europa.

Peí grup Bloc-Compromís, Lluna Arias explica que ella ha estudiat en la universitat pública de Valencia, en

l'institut públic de Burjassot ¡ en l'escola pública de Primaría. Amb el Pía Bolonya, moltes carreres van passar

de cinc a quatre anys I ara es pretén reduir-los a tres. I planteja, com s'estudiaran ara en tres anys el que

abans es donava en cinc?
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Diu que, amb aquesta modificado, els estudis no poden ser mes económics, perqué tres anys de carrera son

180 crédits, i un máster val el triple; per tant, diga el que diga la portaveu del Partit Popular, será mes car.

Explica que la majoria deis estudiants es paguen la carrera amb el seu treball; podría explicar la portaveu com

treballaran si abans podien estudiar una carrera en cinc anys i ara s'exigeix que ho facen en tres? Qüestiona

també quin avanc hi ha a homologar les titulacions amb altres paTsos? Finalment diu que si no s'arregla tota la

resta, pareix que el que pretenen és que els estudiants se'n vagen, i el que el seu grup vol és que la joventut

es quede ací.

Pei grup Socialista, Olga Camps manifesta que la portaveu del Partit Popular utilitza les seues intervencions

per a parlar de qüestions que res teñen a veure amb la moció. No obstant aixó, ara vol fer un incís respecte

de les ajudes a llibres i beques de menjador, que enguany s'han augmentat. Per aixó, demana al grup

Popular que no desinforme, perqué no hi ha hagut retalls.

Pero, cenyint-se a la moció, explica que la Conferencia de Rectors ha arribat a dir que els másters de dos

anys, els fará qui puga pagar-los, i aixó trenca la igualtat d'oportunitats. Una altra qüestió és qué passará amb

el professorat quan se suprimisca el quart any de carrera? El govern de Rajoy no creu en un sistema educatiu

per a tots, no creu en un sistema educatiu basat en el mérit, l'esforc i el talent. Es basa exclusivament en

retalls, en estudiants de primera i de segona. Wert va assegurar en el seu moment que hi havia massa

universitaris i massa universitats publiques i en aquest moment torna a arremetre contra l'educació pública,

sense consens.

Diu que en la moció no s'está parlant de majories absolutas atorgades legítimament en les urnes, sino que

s'aprofita aquesta majoria absoluta per a passar de la resta del Congrés i fer el que a u li pareix convenient,

sense diáleg, perqué vostés, quan legislen, no teñen consens.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per onze vots a favor (8 PSOE, 2 Bloc i 1 EU) i deu vots en contra (10

PP), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de

la Comissió Informativa de Polítiques d'lgualtat i Benestar Social de 19 de febrer de 2015.

7. BENESTAR SOCIAL. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSOE SOBRE LA POSSIBILITAT DE
REDUCCIÓ DE DUES UNITATS D'INFANTIL ALS CENTRES ESCOLARS DEL MUNICIPI CEIP
MIGUEL BORDONAU I CEIP SANT JOAN DE RIBERA (EXP. 000013/2015-02)

L'alcalde anuncia que es retira aquesta moció perqué en el punt número 8 de l'ordre del dia es tractará un

punt sobre l'adhesió a un acord adoptat peí Consell Escolar Municipal, al qual el Partit Socialista, lógicament,

també s'ha adherit.

Per unanimitat, es retira aquest assumpte.

8. BENESTAR SOCIAL. ADHESIÓ A L'ACORD PRESENTAT PEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL
SOBRE LA POSSIBLE REDUCCIÓ DE DUES UNITATS D'EDUCACIÓ INFANTIL ALS CENTRES
ESCOLARS CEIP MIGUEL BORDONAU I CEIP SANT JOAN DE RIBERA (EXP. 000014/2015-02)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«Vist l'acord adoptat peí Consell Escolar Municipal, celebrat en data 6 de febrer de 2015, respecte de l'escrit

de la Direcció General de Centres i Personal Docent en qué es manifesta la possible modificació d'unitats

escolars en Educació Infantil ais centres públics CEIP Miguel Bordonau i CEIP Sant Joan de Ribera, i que es

transcriu literalment:

Vist que en data 2 de febrer de 2015 es va rebre un escrit de la Direcció General de Centres i Personal

Docent, de data 29 de gener de 2015, mitjangant el qual es comunicava el següent:
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"Realitzat un estudi detallat de les necessitats escolars d'aquesta localitat, la proposta de

modificado d'unitats escolars que corresponen ais centres públics d'Educació Infantil, Primaria i

específics d'Educació Especial de titularitat de la Generalitat Valenciana per al curs 2015/2016 és

la que s'adjunta com a annex I."

Vist que en el citat annex I, i després d'efectuar des de l'Ajuntament una consulta telefónica aclarídora

d'aquest extrem, es desprén que per al curs 2015/2016 la Direcció General proposa "autorítzar el no

funcionament d'una unitat d'Educació Infantil ais centres CEIP Sant Joan de Ribera i CEIP Miguel

Bordonau".

Ates que en tal escrit s'ofería la possibilitat de realitzar, través del Consell Escolar Municipal, si es

considerava oportú, alguna proposta de modificado, i que ens emplagava a presentar al-legacions a

la Direcció General abans del 12 de febrer.

Vistes les aportacions, adjuntes a aquest escrit, efectuades pels sectors detalláis a continuado:

Consell Escolar del CEIP Sant Joan de Ribera, Claustre del CEIP Miguel Bordonau, Coordinadora
d'AMPA de Burjassot, representant de directors d'instituts públics d'Ensenyament Secundan,

representaos deis sindicáis del professorat STEPVi CCOO.

Vista l'Ordre 19/2012, de 21 de maig, de la Consellería d'Educació, per la qual es regula ¡'aplicado del
Reial Decret Llei 14/2012, de 20 d'abril, de mesures urgents de racionalizado de la despesa pública

en l'ámbit educatiu, ate centres docents no universitaris públics i privats concertats de la Comunitat

Valenciana, que estableix, en els añides 2 i 3, el següent:

"Article 2. Augment del nombre d'alumnes per unitat.

S'amplia fins a un 20% el nombre máxim d'alumnes per unitat establit normativament per a

determináis ensenyaments regulats per la Llei Orgánica 2/2006, de 3 de maig, d'Educació,
segons es detalla en els següents articles.

Article 3. Segon Cicle d'Educació Infantil
Ais centres públics, el nombre máxim d'alumnes per unitat en el Segon Cicle d'Educació
Infantil s'estableix en 30 alumnes. En el cas de tractar-se de centres incomplets el nombre
máxim d'alumnes per unitat s'incrementará un 20% igualment."

Ates que l'educació pública está sent degradada per la falta d'inversió de ¡'Administrado Autonómica
ais centres públics, de manera que permeta un ensenyament de qualitat, i que a agó se suma
l'increment de retío en tots els centres escolars, cosa que ha influfí notablement en la decisió deis
pares a ¡'hora de l'elecció de centre per ais seus filis, que s'han inclinatper l'ensenyament concertat,

cosa que ha repercutit notablement en la matriculado ais centres públics del municipi.

Per tot aixó, s'acorda:

Primer. Rebutjar el plantejament realitzat per la Consellería d'Educació que possibilita la reducció
d'una unitat d'lnfantil al CEIP Sant Joan de Ribera i al CEIP Miguel Bordonau.

Segon. Donar suport a les aportacions presentades pels dos centres afectáis, que s'adjunten a

asquest escrit tal com s'indica mes amunt.

Tercer. Sol-licitar la reducció de la rátio en tots els centres escolars del municipi, públics i concertats,

per al primer curs d'Educació Infantil, segon cicle (3 anys) i establir-la en un máxim de 20 alumnes per

unitat, tal com figurava anteriorment a la reforma educativa.

Quart. Exigir a la Consellería d'Educació que deixe sense efecte la proposta de retallar dues unitats

d'lnfantil ais centres mencionáis anteriorment.
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Cinqué. Traslladar aquest acord al Pie municipal, aixf com a la Conselleria d'Educació.

I vista la proposta de la regidora d'Educació, de data 12 de febrer de 2015.

Per tot aixó, proposa al Pie municipal que adopte el següent

ACORD

Primer. Adherir-se a l'acord adoptat peí Consell Escolar Municipal, de data 6 de febrer de 2015, citat adés,

d'acord amb els termes exactes.

Segon. Traslladar aquest acord a la Conselleria d'Educació ais efectes que adopte les mesures oportunes per

a no dur a terme la supressió d'una unitat d'lnfantil al CEIP Sant Joan de Ribera i al CEIP Miguel Bordonau,

així com per a reduir la rátio en tots els centres escolars del municipi, públics i concertats, en el primer curs

d'Educació Infantil, segon cicle (3 anys), i establir-la en un máxim de 20 alumnes per unitat, tal com figurava

anteriorment a la reforma educativa».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Socialista, Adela Pérez fa una breu explicació de l'acord del Consell Escolar Municipal al qual

s'han adherit, i entre altres coses diu que una vegada mes es vulnera el dret de les famílies de Burjassot a

una educació pública i de qualitat. Explica que fa uns mesos van rebre en aquest Ajuntament un escrit de la

Conselleria on demandava informació sobre el cens d'escolars de 3 anys, amb vista a suprimir una unitat

d'Educació Infantil ais centres Sant Joan de Ribera i Miguel Bordonau. Li van donar la informació i es va

convocar amb pressa el Consell Escolar, on es va donar compte de totes les al-legacions formulades per

diversos sectors educatius, amb les quals aquest govern ha estat d'acord i és per aixó que han decidit retirar

la moció anterior i adherir-se a l'acord adoptat per Consell Escolar: la no supressió de qualsevol línia

educativa de qualsevol centre públic d'aquest poblé. Diu que han remes la informació dins del termini requerit;

a mes assenyala que la inspectora va tindre l'oportunitat d'expressar-se en el Consell Escolar i el seu informe

fou negatiu. Diu que si lleven una unitat de cada centre es vulnerará el dret de les famílies a triar el col-legi i la

llengua en qué estudiar les seues filies i els seus filis. Si s'abaixa la rátio i segons les estadístiques, per a l'any

que ve hi ha suficients places publiques per a poder admetre tots els xiquets i mantindre les unitats.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que els que diuen que el Partit Popular va a carregar-se

l'ensenyament públic, utilitzen la privada o la concertada. La regidora d'Educació ha parlat de la barbaritat de

la rátio, que comporta un nombre molt elevat d'escolars per aula, i és cert, dones estaría molt bé que hi

n'haguera molts menys; pero cal tindre en compte que, fa molts anys, hi havia sobre 40 estudiants per aula i

no passava res. Ha parlat de vulnerabilitat i el que ha plantejat la Conselleria és suprimir dues línies d'lnfantil,

perqué hi ha previst un descens de matriculacions, perqué ha descendit la natalitat i per la incertesa deis

pares davant de la situació del col-legi Sant Joan de Ribera. I reunit el Consell Escolar, i donant suport a les

al-legacions presentades, s'ha acordat sol-licitar que no se suprimisquen aqüestes dues línies, per la qual

cosa el seu grup se cenyirá al que digué el Consell i hi donaran supon.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur manifesta que agraeix al Partit Socialista la retirada de la moció que

anava en el punt anterior i així evitar política partidista i voler fer política institucional. Hi ha un dada objectiva i

és que la Conselleria vol eliminar dues unitats escolars; davant d'aquesta situació es reuní el Consell Escolar i

féu una proposta, que va ser votada per unanimitat de tots els presents i que, a mes, dona la solució perqué

no s'haja de fer aquesta reducció d'unitats. el seu grup, evidentment, donará suport a l'adhesió.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que s'está vulnerant el ROF, els drets a intervindre i la llibertat

d'expressió deis membres de la corporació en el Pie, i sol-licita el pronunciament del secretan, i si l'alcalde no

ho concedeix, ja és potestat seua fer-no.
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Peí grup Socialista, Adela Pérez manifesta que, contestant a la intervenció de la portaveu del Partit Popular,

no retirará el que ha dit sobre la vulnerabilitat deis drets. Si es permet que s'anul-len aqüestes dues unitats, es

perdran, perqué tot el que es fa en aquest poblé en contra de l'educació, després costa molt que es torne a

recuperar. Vol donar les grácies a tota la comunitat educativa que ni va participar i va exercir-hi el seu dret.

L'alcalde agraeix a tots els grups el seu suport, perqué l'adhesió a l'acord del Consell Escolar Municipal no és

una moció política i per aixó el Partit Socialista ha retirat el punt anterior de l'ordre del dia. Diu que la línia és

clara: l'Ajuntament s'ha adherit a una cosa que considera raonable, que a Burjassot no sobra cap unitat

escolar i acó és el que acf s'ha plantejat, una adhesió a un sentiment d'una comunitat educativa.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta

anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Polítiques d'lgualtat i Benestar

Social de 19 de febrer de 2015.

nota del secretari: En acabar la votado d'aquest assumpte, l'alcalde interromp la sessió durant cinc minuts.

GOVERNACIÓ

9. GOVERNACIÓ. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA
CONCESSIÓ D'ASIL POLÍTIC A L"ACTIVISTA SAHRAUÍ HASSANA AALIA (EXP. 000002/2015-01)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís a l'Ajuntament de Burjassot, a Tempara del

que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis,

d'acord amb l'article 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenta al Pie, per al seu debat i aprovació, si

escau, la següent

MOCIÓ

El passat 19 de gener es va fer públic l'acte de resolució de la sol-licitud d'asil polític a Espanya del jove

activista sahrauí Hassanna Aalia, en el qual se li comunica la denegació de la protecció i se li anuncia la
eixida obligatoria del terrítorí espanyol, donant-li un termini de 15 dies per abandonar l'Estat Espanyol, matgrat

el cástig que li espera i el rísc real de ser torturat si torna al Sahara Occidental sota ocupado del Marroc.

Hassanna és un jove sahrauí de 26 anys nascut a Al-Aaiun que va sol-licitar l'asil polític al gener de 2012,

després d'assabentar-se que el seu nom figurava en la relació d'acusats que anaven a ser jutjats a Rabat per

un Tribunal Militar pels fets del Gdeim Izik. Hassanna estava en aquest moment a Espanya, no per estar

perseguit peí seu activisme en favor de la causa sahrauí, sino per estudiar amb una beca que li va ser

concedida per aprendre castellá. La llei espanyola que regula les condicions per a la sol-licitud d'asil polític

estableix clausules i terminis excepcionals quan les circumstáncies que justifiquen la petició es deguen a

causa sobrevinguda al país d'origen, com ha succeTt en aquest cas.

Hassanna Aalia figura en el Sumari d'lnstrucció del Tribunal Militar Permanent per a la Forca Armada del
Regne del Marroc, juntament amb altres 24 acusats, tots civils. Va ser jutjat en rebel-lia i a tenor de la seva

condemna a cadena perpetua en una sentencia que va ser llegida davant observadora de Human Rights
Watch i Amnistía Internacional, entre uns altres, existeixen sobrats motius per determinar que la tornada de

Hassanna al Sahara Occidental suposaria un risc real per a la seva integritat física.

Pero el Ministeri de l'lnterior ha denegat la seva petició, a pesar que comptava amb un contundent informe
d'ACNUR, que recolzava la sol-licitud en virtut de les circumstáncies excepcionals de Hassanna Aalia,
reconeixent el seu activisme, les detencions que ha sofert, els maltractaments, l'assetjament i la pressió a la
qual ha estat sotmés per part de la policía marroquina, i la tortura de la qual ha estat objecte. La primera

vegada que va ser torturat va teñir lloc a l'octubre de 2005, quan tenia 17 anys, per participar en una
manifestado pacífica a la sortida de l'escola. Va estar dos dies retingut i, segons va declarar Hassanna, "els
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maltractaments van comencar al mateix carrer on vaig ser arrestat i van seguir dins del vehicle. Ja en

comissaria, em van despullar, em van penjar de cap per avall durant diverses ñores i no em van deixar beure

aigua".

Interior li ha denegat la protecció internacional perqué en la sentencia escrita no figura el nom de Hassanna

entre els condemnats, encara que els observadors internacionals van confirmar que sí va ser nomenat a la

sala quan es va llegir el veredicte a cadascun deis acusats. Per aquesta rao, l'Estat Espanyol considera que

ni ha un procediment penal inacabat i, encara que no ho diu expressament, en el fons está avalant la validesa

d'un judici que ha estat denunciat per les mes importants organitzacions internacionals de defensa deis Drets

Humans per no oferir garantía alguna ais processaments.

Per tot aixó, proposa al Pie de l'Ajuntament de Burjassot l'aprovació deis següents

ACORDS

Primer. Exigir al Ministeri d'lnterior del Govern d'Espanya que en virtut de la legislado espanyola i del

compromís de l'Estat Espanyol amb el respecte ais Drets Humans concedeixi l'Asil Polític a Hassana Aalia,

activista sahrauí de Drets Humans i defensor del dret d'autodeterminació del Poblé Sahrauí reconegut per la

legislado Internacional, ates que la seva tornada al Sahara Occidental suposa un risc real per a la seva

integritat física.

Segon. Remetre, de forma immediata, aquesta sol-licitud al Ministeri de ('interior perqué la porte a efecte».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que aquesta és una decisió del Ministeri de Nnterior que no

compet a la corporació municipal de Burjassot, i per tant el seu grup no entrará a debatre aquesta moció.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur manifesta que aquesta moció té a veure amb uns fets ocorreguts al

Sahara, en els qual es van detindre 26 persones civils que foren condemnades per un tribunal militar

marroquí. Hassana Aalia estava en aquells moments a Espanya, estudiant amb una beca que li havia sigut

concedida per a aprendre castellá; aixó no obstant, el seu nom figurava en la Mista de detinguts i fou jutjat per

rebel-lia i sentenciat a una condemna de cadena perpetua, per la qual cosa al gener de l'any 2012 va

demanar asil polític. En la sentencia final, que va ser primer llegida i després escrita, en la part escrita, per

error o descuit, no figurava el seu nom i el govern espanyol es basa en aixó per a no donar-li la considerado

d'asil polític.

L'Ajuntament de Burjassot sempre s'ha mostrat molt respectuós amb el poblé sahrauí, de fet, totes les

corporacions democrátiques d'aquest consistori han participat en algún esdeveniment amb el poblé sahrauí.

El seu grup entén que per la seua responsabilitat, no sois com a regidors, sino com a polítics i davant d'una

concepció de la vida com és el respecte ais drets humans, aquest assumpte sí que és de la nostra

competencia i el que demana l'Ajuntament de Burjassot és que es rectifique i que es puga donar la

consideració d'asil polític a aquesta persona.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per onze vots a favor (8 PSOE, 2 Bloc i 1 EU) i deu vots en contra (10

PP), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de

la Comissió Informativa de Governació de 19 de febrer de 2015.
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10. GOVERNACIÓ. ACTUACIONS A DUR A TERME QUAN EN ALGUNES SESSIONS ORDINÁRIES
DEL PLE, EN EL PUNT DE DESPATX EXTRAORDINARI, ES TRACTEN ASSUMPTES SENSE QUE

LA MAJORIA ABSOLUTA DELS REGIDORS EN CONSIDERE LA URGENCIA (EXP. 000042/2015-
01.02.02)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«Havent donat compte de l'expedient instruTt a instancia de l'escrit de l'alcalde, de data 4 de febrer de 2015,

en el qual, revisados les actes de les sessions ordinarios del Pie de l'Ajuntament d'aquesta legislatura des de

juny de 2011 fins a la data, febrer de 2015, en les quals la urgencia deis assumptes tractats per despatx

extraordinari no ha sigut considerada per la majoria absoluta deis regidors, han sigut les següents:

1. Pie ordinari de 29 d'octubre de 2013

2. Pie ordinari de 26 de setembre de 2014

3. Pie ordinari de 30 de desembre de 2014

1r) En el Pie ordinari de 29 d'octubre de 2013, la urgencia de les mocions incloses en el punt de despatx

extraordinari no fou considerada amb el vot de la majoria absoluta deis regidors, sino per majoria simple: 10
vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís i 1 EUPV) i 10 abstencions (10 PP). Els punts tractats foren els

següents:

E-1. Benestar Social. Proposta de signatura del conven! de col-laborado interadministrativa
entre els ajuntaments de Burjassot i Paterna per a l'atencló de les persones majors residents al

Barrí de Santa Gema (exp. 000090/2013-02).

Aquest assumpte fou aprovat per unanimitat deis assistents (20 deis 21 regidors que integren la corporació).

E-2. Rendes I Exaccions. Proposta de signatura del conven! de collaboració
interadmlnistrativa entre els ajuntaments de Burjassot i Paterna per a l'establiment de línles
d'actuacló conjuntes a f! d'impulsar la creactó d'ocupació i promocló económica del territorl

(exp. 000157/2013-07).

Aquest assumpte fou aprovat per unanimitat deis assistents (20 deis 21 regidors que integren la corporació).

2n) En el Pie ordinari de 26 de setembre del 2014, la urgencia de les mocions incloses en el punt de
despatx extraordinari no fou considerada amb el vot de la majoria absoluta deis regidors, sino que en produir-
se un empat, l'alcalde el va desfer, a favor de la urgencia, amb el seu vot de qualitat. Els punts tractats foren

els següents:

E-1. Governacló. Moció del grup municipal de Compromís contra el veto de Rússia ais
productos agrfcoles valencians (exp. 000027/2014-01).

Aquest assumpte fou aprovat per 9 vots a favor (7 PSOE i 2 Bloc), 10 abstencions (10 PP) i 1 vot en contra (1

EU).

E-2. Governació. Aprovació definitiva de la modificado de la Relació de Llocs de Treball i de la
Plantilla de funcionaris i personal laboral fix en relació amb la incorporado del personal de les

pisdnes municipals (exp. 000084/2014-01).

Aquest assumpte, per 20 vots a favor (9 PP, 8 PSOE, 2 Bloc i 1 EU), es va retirar de l'ordre del dia per a

incorporar nova documentació a l'expedient.

Rnalment, l'alcalde es va comprometre a incloure una moció del grup del Partit Popular sobre la revista El
Temps en la próxima comissió informativa per al seu estudi i proposta al Pie.
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3r) En el Pie ordinari de 30 de desembre del 2014, la urgencia de les mocions incloses en el punt de

despatx extraordinari no fou considerada amb el vot de la majoria absoluta deis regidors, sino que en produir-

se un empat, ('alcalde el va desfer, a favor de la urgencia, amb el seu vot de qualitat. Els punts tractats foren

els següents:

E-1. Moció del regidor de l'Área de Promoció Económica sobre el canvi de denominado de
l'encárrec de gestió a l'empresa pública CEMEF, SLU, relativa al «Programa d'lntervenció

social del Projecte RIU» per la de «Programa d'alfabetització informática i tecnológica».

Aquest assumpte fou aprovat amb el vot de qualitat de l'alcalde.

E-2. Moció In voce de l'alcalde per a exercir l'acció particular contra l'exregidor d'aquest

Ajuntament, José Blanco Calvo.

Aquest assumpte fou aprovat amb el vot de qualitat de l'alcalde.

Les conseqüéncies jurídiques deis acords adoptats peí Pie en la sessió de 30 de desembre de 2014, en el

punt de despatx extraordinari, foren analitzades en l'informe d'aquesta Secretaria, núm. 61, de 31 de

desembre de 2014, el qual concloTa que, de conformitat amb l'article 83 del ROF, aquests acords eren nuls.

En relació amb aixó, les actuacions que s'han dut a terme han sigut les següents:

1. Per Decret de l'Alcaldia núm. 2014003553, de data 31 de desembre de 2014, es va aprovar el

canvi de denominació de l'encárrec de gestió a l'empresa pública CEMEF, SLU, relativa al

«Programa d'lntervenció social del Projecte RIU» per la de «Programa d'alfabetització

informática i tecnológica». Aquest Decret fou ratificat peí Pie en la sessió de 27 de gener de

2015.

2. Per acord de la Junta de Govern Local de 12 de gener de 2015 es va aprovar exercir

l'acusació particular contra l'exregidor d'aquest Ajuntament, José Blanco Calvo, en les

diligencies prévies PA 1241/2014 que se segueixen al Jutjat de Primera Instancia i Instrucció

núm. 3 de Paterna.

Ates que els acords adoptats en les sessions de 29 d'octubre de 2013 i de 26 de setembre de 2014, en el

punt de despatx extraordinari, la urgencia no fou considerada per la majoria absoluta del nombre legal de

regidors, en aplicació de l'article 83 del ROF i de l'article 51 del TRRL, els acords adoptats son nuls i

procediria la revisió d'ofici d'aquests, de conformitat amb l'article 102 de la LRJPAC.

Ateses les circumstáncies que concorren en l'adopció d'aquests acords i el que estableix l'article 106 de la

LRJPAC respecte deis límits de la revisió, segons el qual «Les facultats de revisió no podran ser

exercides quan per prescripció d'accions, peí temps transcorregut o per altres circumstáncies, el seu exercici

resulte contrari a l'equitat, a la bona fe, al dret deis particulars o a les llei».

Atesa la doctrina que ha establit al respecte el Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat Valenciana en els

dictámens següents:

DICTAMEN: 2014/0387

EXP.: 0339/2014. Modificado estructural que, en compte de ser aprovada per la Generalitat, fou aprovada peí

Pie de l'Ajuntament.

Considerado quarta: La revisió d'ofici deis actes administratius és una potestat exorbitant de l'Administració

Pública que deriva deis seus poders d'autotutela. Per la seua mateixa naturalesa, queda reservada per ais

casos mes greus de violació de l'ordenament jurídic, i la seua interpretació i exercici son restringits (tal com

assenyala aquest Consell Jurídic entre els dictámens del qual poden citar-se els núm. 129/06,238/07,331/09,

342/2010, entre altres) i tenint com a límits la prescripció de les accions, el temps transcorregut o altres

circumstáncies que facen que el seu exercici resulte contrari a l'equitat, la bona fe, el dret deis particulars o
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les liéis, tal com es desprén de l'article 106.1 de l'esmentada Llei Ritual Procedimental. Manteniment d'actes

administratius nuls.

Conclusió. Per tot el que s'ha exposat, el Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat Valenciana és del

paréixer:

Que no procedeix exercir la potestat extraordinaria de revisió d'ofici i declarar la nul-litat de pie dret de

l'acord del Pie de l'Ajuntament d'Ontinyent, de data 10 de julio) de 2008, que va aprovar la modificació

puntual núm. 3 del Pía General, per no concórrer-hi les causes de nul-litat que s'argumenten.

DICTAMEN: 2014/0381

EXPTE.: 0309/2014. Procés selectiu en el tribunal del qual va participar indegudament un vocal que era

funcionan interí.

Considerado desena: En aquesta línia el Tribunal Suprem ha declarat que "segons la jurisprudencia, s'ha de

posar de manifest (...) el carácter restrictiu amb qué hem d'afrontar la qüestió que ens ocupa, referida a la

revisió d'ofici d'una determinada actuació administrativa, que, d'una manera o d'una altra, ha esdevingut ferm

en la via susdita. Així, vam dir que l'article 102 LRJPA té com a objecte, precisament, facilitar la depuració

deis vicis de nul-litat radical o absoluta que pateixen els actes administratius, amb l'inequívoc propósit d'evitar

que el transcurs deis breus terminis d'impugnació d'aquells derive en la seua inatacabilidad definitiva. Es

persegueix perqué, mitjancant aquest curs procedimental ampliar les possibilitats d'evitar que una situado

afectada per una causa de nul-litat de pie dret quede perpetuada en el temps i produTsca efectes jurídics a

pesar de patir un vici de transcendencia tan rellevant (sentencies del Tribunal Suprem de 19 de desembre de

2001, 27 de desembre de 2006 i 18 de desembre de 2007) [...]" (Sentencia de la Sala 3a, de 15 d'octubre de

2012).

D'altra banda, també cal significar que l'article 106 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, citada, estableix

que "les facultats de revisió no podran ser exercitades quan per prescripció d'accions, peí temps transcorregut

o per altres circumstáncies, el seu exercici resulte contrari a l'equitat, la bona fe, el dret deis particulars o les

Neis", límits que també cal prendre en consideració en el cas objecte de dictamen.

Conclusió. Per tot aixó, el Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat Valenciana és del paréixer:

Que no procedeix la revisió d'ofici de determinats decrets municipals pels quals es va nomenar

membre deis tribunals de selecció de personal funcionan de carrera de la susdita corporació

municipal una persona amb vincle com a funcionan interí d'aquesta, pero que tenia la condició de

funcionan de carrera d'un altre ajuntament.

De conformitat amb l'informe de Secretaria núm. 06/2014, d'11 de febrer de 2014.

Per tot aixó, proposa al Pie de l'Ajuntament, amb el dictamen previ de la Comissió Informativa de Governació,

la proposta següent:

ACORD

Primer. Quedar assabentat que, en les sessions ordináries del Pie de dates 29 d'octubre de 2013, 26 de

setembre de 2014 i 30 de desembre de 2014, en el punt de l'ordre del dia de despatx extraordinari, es van

adoptar els acords anteriorment relacionáis, sense que, préviament, la urgencia fóra aprovada per la majoria

absoluta del nombre legal de regidors.

Segon. De conformitat amb el que estableix l'article 106 de la LRJPAC i els dictámens del Consell Jurídic

Consultiu de la Comunitat Valenciana, anteriorment citats, no es tramitará la nul-litat d'aquests acords».

iííií;:'í '^''::['M^Xk]j 'í<n.k!{y&s.H¡t:síS:;fíí'}Z$^xs/i<ií ;-^¿¿¿!



AJUNTAMENT DE BURJASSOT

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el seu grup manté el vot en comissió, que és d'abstenció.

L'alcalde vol felicitar el secretan i l'equip de persones que té al voltant perqué, davant d'una pregunta

formulada per una persona del públic, familiar directe d'un membre de la corporació, s'ha pogut facilitar, en

menys d'un mes, un informe en qué ha quedat patent que no s'havia comes per part de la corporació cap

tipus d'irregularitat. Espera que en breu li traslladen a aquesta persona d'aquest informe, i també diu que

s'han revisat tots els acords del Pie d'aquesta legislatura per a comprovar aquells que podien haver-se

adoptat sense haver respectat la majoria absoluta exigida.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per onze vots a favor (8 PSOE, 2 Bloc i 1 EU) i deu abstencions (10

PP), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de

la Comissió Informativa de Governació de 19 de febrer de 2015.

HISENDA

11. PROMOCIÓ ECONÓMICA. MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÁRIA PER SUPLEMENT DE CRÉDITS
FINANCADA AMB BAIXA PER ANUL LACIO (EXP. 000004/2015-07.02.02)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«Vist l'informe de l'oficina pressupostária, i atesa la necessitat impulsar la campanya Cinema en valencia i

altres programes, tenint en compte que no está aprovat el pressupost definitiu per a l'exercici 2015 i que, tot i

estar amb el pressupost prorrogat no hi ha prou consignado per a realitzar aqüestes actuacions i programes.

Vist que hi ha sobrant en la partida d'interessos del préstec a Dexia, a fi d'atendre la despesa detallada, i ates

que es tracta d'una despesa que no pot ser ajornada fins al próxim exercici.

Vista la memória-proposta d'aquesta Alcaldía, sobre l'aprovació d'un suplement de crédit núm. 000004/2015-

07.02.02 a l'aplicació pressupostária següent:

APLICACIO PRESSUPOSTÁRIA

326 22601

DESCRIPCIO

Gabinet d'Us i Promoció del Valencia

IMPORT

5.000,00 €

Del pressupost de despeses vigent, finangada amb la baixa per anuMació de l'aplicació pressupostária

següent:

APLICACIO PRESSUPOSTÁRIA

01131004

DESCRIPCIO

Interessos préstec Dexia (5.403.604,98 €)

IMPORT

5.000,00 €

Vist l'informe d'lntervenció núm. 73/2015, que figura en l'expedient, favorable al suplement de crédit de

l'aplicació pressupostária susdita per un import de cinc mil euros (5.000,00 €), modificació aquesta finangada

amb la baixa per anuMació de l'aplicació pressupostária següent:

APLICACIO PRESSUPOSTÁRIA

01131004

DESCRIPCIO

Interessos préstec Dexia (5.403.604,98 €)

IMPORT

5.000,00 €

Ates el que disposen els articles 177 i 169 del RDLEG 2/2004, 5 de mar?, peí qual s'aprova el text refós de la

Llei Reguladora de les Hisendes Locáis, en qué es regulen els trámits a seguir per a l'aprovació d'aquest

expedient.

5000003 DE DATA24 DE FEBRÉR DE 2015
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Per tot aixó, proposa al Pie l'adopció del següent

ACORD

Primer. Aprovar inicialment l'expedient de modificado pressupostária per suplement de crédit núm.

000004/2015-07.02.02 a l'aplicació pressupostária següent:

APLICACIO PRESSUPOSTÁRIA

326 22601

DESCRIPCIO

Gabinet d'Us i Promoció del Valencia

IMPORT

5.000.00 €

Modificació aquesta (¡naneada amb la baixa per anul-lació de l'aplicació pressupostária següent:

APLICACIO PRESSUPOSTÁRIA

01131004

DESCRIPCIO

Interessos préstec Dexia (5.403.604,98 €)

IMPORT

5.000,00 €

Segon. Sotmetre a informado pública l'expedient, mitjangant la publicado d'un anunci en el BOP, durant un

termini de quinze dies hábils, a fi que els interessats puguen presentar en contra les reclamacions que

consideren pertinents. Si durant l'esmentat termini no es presenten reclamacions, es considerará aprovat

definitivament.

Tercer. Publicar l'aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de la Provincia, resumit a nivell de capítols.

Quart. Incorporar la modificació en el pressupost de l'exercici 2015».

Obert el torn d'intervencions, n'hi ha les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el seu grup mantindrá el vot en comissió, que era

d'abstenció.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per deu vots a favor (8 PSOE i 2 Bloc) i onze abstencions (10 PP i 1

EU), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de

la Comissió Informativa de Governació de 19 de febrer de 2015.

12. PROMOCIÓ ECONÓMICA. DONAR COMPTE DEL DECRET D'ALCALDIA NÚM. 2015000472, DE
DATA 16 DE FEBRER DE 2015, SOBRE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'EXERCICI 2014
(EXP. 000014/2015-07)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«Donar compte del Decret núm. 472, de data 16 de febrer de 2015, sobre la liquidado del pressupost de

l'exercici 2014, que es transcriu se a continuado:

Decret: 2015000472

Data: 16 de febrer de 2015

Expedient: HISENDA - 000014/2015-07

Rafael García García, alcalde-president de l'Ajuntament de Burjassot, en virtut de les atribucions

conferides en l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Régim Local, i la

resta de disposicions que la complementen i despleguen.

Vist que, amb data 16 de febrer de 2015, ha sigut emés un informe d'lntervenció núm. 71/2015, relatiu

a la Liquidado del Pressupost 2014, en virtut de l'article 191.3 del text refós de la Llei d'Hisendes

Locáis.
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De conformitat amb l'article 191.3 del text refós de la Llei Reguladora d'Hisendes Locáis, aprovat peí

Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de marc, i amb article 90.1 del Reial Decret 500/1990, sobre

materia pressupostária.

RESOLC

Primer. Aprovar la liquidado del pressupost de 2014, en els termes següents:

a) Drets pendents de cobrament i obligaclons pendents de pagament a 31 de desembre de 2014:

1. Obligacions pendents de pagament a 31 de desembre
EXERCICI

Corrent

Tancat

OBLIGACIONS RECONEGUDES

25.960.320,43 €

2.153.800,95 €

PENDENT DE PAGAMENT

1.675.611,98 €

378.101,42 €

%

6,45%

17,56%

2. Drets reconeguts nets pendents de cobrament a 31 de desembre

EXERCICI

Corrent

Tancat

DRETS RECONEGUTS NETS

25.312.307,68 €

10.405.037,92 €

PENDENT DE COBRAMENT

4.226.405,48 €

7.856.319,10 €

%

16,70%

75,50%

b) Resultat pressupostari de l'exerclcl

CONCEPTE

a) Operacions corrents

b) Altres operacions no financeres

1.Total operacions no financeres. (a+b)

2. Actius financers.

3. Passius financers.

Resultat pressupostari de l'exercici

AJUSTOS

4. Obligacions financades amb RTGG.

5. Desviacions negativos de finangament

de l'exercici

6. Desviacions positivos de financament de

l'exercici

RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT.

DRETS

RECONEGUTS

NETS

24.100.335,02

1.152.761,10

25.253.096,12

59.211,56

0

25.312.307,68

OBLJGACIONS

RECONEGUDES

NETES

20.428.045,81

2.067.467,46

22.495.513,27

52.000,00

3.412.807,16

25.960.320,43

AJUSTOS

1.010.770,09

291.959,34

-570.718,06

RESULTAT

PRESSU

POSTARI

3.672.289,21

-914.706,36

2.757.582,85

7.211,56

-3.412.807,16

-648.012,75

83.998,62

c) Romanents de crédlt
CAPÍTOL

1. Despeses personáis

2. Béns corrents

3. Despeses financeres

4. Transferéncies corrents

6. Inversions reals

7. Transferéncies de capital.

8. Actius financers.

9. Passius financers

TOTAL GENERAL

C. DEFINITIU(I)

9.465.568.15

7.814.885.08

837.286,52

3.380.506,67

3.563.265,00

52.000,00

3.412.807,16

28.526.318,58

O.R.N. (2)

9.068.334,58

7.285.992,23

807.228,22

3.266.490,78

2.067.467,46

52.000,00

3.412.807,16

25.960.320,43

Romanents de crédlt

(1W2)

397.233,57

528.892,85

30.058,30

114.015,89

1.495.797,54

0,00

0,00

0.00

2.565.998,15

Deis quals,

INCORPORABLES 964.382,98

NO INCORPORABLES 1.601.615,17
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d) Romanent de Tresorerla
COMPONENTS

1.+ Fons Ifquids

2.+ Drets Dendents de cobrament

+de pressupost corrent

+de pressupost tancats

+d'operacions no pressupostáríes

-cobraments realitzats pendents d'aplicació definitiva

3.(-) Oblipacions pendents de pagament

+ de pressupost corrent

+ de pressupost tancats

+ d'operacions no pressupostáñes.

-pagaments realitzats pendents d'aplicació definitiva

1. ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL

II. SALDOS DE COBRAMENT DUBTÓS

III. EXCÉS DE FINANQAMENTAFECTAT

IV. ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES

GENERALS

IMPORTS

3.217.755,80

11.595.760,49

4.226.405,48

7.856.319,10

162.798,12

649.762,21

3.210.934,69

1.675.611,98

378.101,42

1.159.147,72

1.926,43

11.602.581,60

7.842.399,44

1.623.661,39

2.136.520,77

El Pie en queda assabentat».

PROMOCIÓ ECONÓMICA

13. PROMOCIÓ ECONÓMICA. MOCIÓ SOBRE EL 8 DE MARC (EXP. 000003/2015-05.60.01)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«PROPOSTA DE MOCIÓ DEL 8 DE MARC

Per la creació del I Pía d'lgualtat d'Oportunitats Municipal

La Llei Orgánica 3/2007 per a la Igualtat Efectiva entre Dones i Homes, de 22 de marg, s'aprová per donar
resposta a una realitat social discriminatoria cap a les dones. D'altra banda, la Llei 9/2003 de la Generalitat
Valenciana per a la Igualtat entre Dones i Homes, estableix com els ámbits que requereixen major actuacions
el laboral i el social, especialment. Les corporacions locáis, per ser les administracions mes properes al
ciutadá, tenim una gran responsabilitat en la promoció d'una societat mes igualitaria i mes justa.

En eixe sentit, l'Ajuntament de Burjassot, a través d'Espai Dona (Servei Municipal d'Atenció Integral a la
Dona) i d'altres entitats o departaments implicats (CEMEF Policía Local, Policía Nacional, Gabinet Municipal
Psicopedagógic, Servei Especialitzat d'Atenció a la Familia i la Infantesa de Servéis Socials i Centres de
Salut), han demostrat els últims anys el seu compromís amb el Pía d'Acció Municipal contra la Violencia de
Genere que va per la seua cinquena edició, aixi com la seua diligencia en la ¡mplementació d'aquest.
Ferramenta que ens ha permés com a municipi avangar en l'eliminació de la Violencia Masclista i continuar

millorant la nostra acció.

Durant aquest curs escolar 2014-2015, a mes, hem aconseguit que el Instituto Nacional de la Mujer, a través
de Fons Social Europeu, ens subvencione el 80% del cost d'un Programa de Informado, formació i prevenció
de la Violencia Sexual en Joves i Adolescents (Programa IRENE) que ajuda a reforcar la feina desenvolupada

per les técniques municipals diáriament i que está duent-se a terme amb una gran acceptació per part de

l'alumnat i del professorat deis centres.

JÜE ÑÜM.201WW003DEDATA24PE FEBREBDE 2015^"



AJUNTAMENT DE BURJASSOT

La tasca realitzada en materia de violencia de genere és d'una qualitat inqüestionable i, lógicament, ha estat

la línia de treball prioritaria en aquestos anys donada l'emergóncia d'un problema que suma dones

assassinades cada any. El V Pía d'Acció Municipal contra la Violencia de Genere está vigent i el seu Comité

Técnic garanteix l'aplicació deis protocols d'actuació així com la resta de línies estratégiques establertes.

Ara bé, malgrat la tasca de prevenció comunitaria i conscienciació que es realitza des d'Espai Dona en la

promoció de la Igualtat d'Oportunitats entre Dones i Homes, aquesta és una tasca pendent d'abordar de

forma sistemática i programada. Per tant, cal ampliar el focus d'atenció, des de la urgencia d'eliminar la

violencia de genere a la necessitat d'assolir igualtat real entre dones i homes a Burjassot.

La ferramenta fonamental en les polítiques d'igualtat d'un Ajuntament és el Pía d'lgualtat d'Oportunitats entre

Dones i Homes Municipal (PIOM). Permet intervindre de forma sistemática i programada, marcant

determinats objectius, estratégies, accions, terminis i recursos per aconseguir-los. El PIOM, té un carácter

transversal a totes les árees de l'Ajuntament, ja que la igualtat ha de ser el principi que vertebre la política

municipal. Pero inclou mesures, que es dirigeixen no només a l'Administració, sino també a la ciutadania, per

eliminar discriminacions per raons de genere en qualsevol ámbit: polític, social, económic, cultural, afectiu,

educatiu, etc.

Per tot acó, i perqué a Burjassot com a la resta de municipis, continúen produint-se situacions de gran

desigualtat entre dones i homes en tots els ámbits, pero especialment al laboral, on les dones continúen

cobrant un 22,5% menys del salari peí mateix treball, eleve al Pie per al seu debat i aprovació les següents:

PROPOSTES D'ACORD

Primer. Oficialitzar i planificar el compromís municipal amb la igualtat entre dones i homes aprofitant la

commemoració del 8 de marc com a Dia Internacional de la Dona.

Segon. Impulsar, des del Servei Municipal d'Atenció Integral a la Dona (Espai Dona), l'elaboració d'un Pía

d'lgualtat d'Oportunitats Municipal. Així com, la posterior implementació, avaluació i replanificació d'aquest

PIOM.

Tercer. Garantir el pressupost anual pertinent per tal de poder planificar, ¡mplementar, avaluar i difondre el

PIOM.

Quart. Difondre el Pía d'lgualtat d'Oportunitats Municipal, quan estiga elaborat, entre tota la ciutadania.

Cinqué. Facilitar que el personal de l'Ajuntament, CEMEF i IMCJB, de qualsevol departament, puga implicar

se en la implementació del PIOM per tal que siga transversal.

Sisé. Fer arribar copia d'aquest acord a tot el teixit associatiu del municipi, al Fórum de Participado per la

Igualtat de Genere de Burjassot, a l'empresa pública CEMEF, al Gabinet Municipal Psicopedagógic, a Servéis

Socials-Atenció Primaria, Servéis Socials-SEAFI, Espai Dona, Policía Local, Policía Nacional, centres de Salut

de Burjassot I i II i a cada negociat de I'Ajuntament».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Bloc-Compromís, Lluna Arias manifesta que aquesta moció no la presenta el grup Bloc-

Compromís, sino la Regidoría d'Espai Dona, i té el suport de tots els grups polítics. Considera que és molt

important que haja sigut així, perqué en aquest assumpte no s'ha de ser partidistes; per aixó aquesta moció

no ha sigut presentada per cap partit polític.

A continuado, llig el contingut de la moció i, en finalitzar, afig que, en definitiva, el que es pretén és anar un

poc mes enlla del que és la prevenció de la violencia de genere i intentar desactivar aquesta situado de

desigualtat de genere, que encara continua donant-se al carrer, sense arribar a la violencia.



AJUNTAMENT DE BURJASSOT

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta

anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Promoció Económica de 19

defebrerde2015.

SERVÉIS MUNICIPALS

14. SERVÉIS MUNICIPALS. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL BLOC-COMPROMÍS DE SOL-LICITUD DE
SOLUCIONS A LES INUNDACIONS DELS BARRIS LAURI VOLPI, SANT JOAN I CALMARA (EXP.

000049/2015-04.04.02)

Vista la proposta del delegat de Carea, transcrita tot seguit:

«MOCIÓ PER A DEMANAR SOLUCIONS A LES INUNDACIONS DELS BARRIS LAURI VOLPI, SANT

JOAN I L'ALMARA

Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, a l'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del que

disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organitzadó, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, d'acord
amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentari, presenten al Plenari per al seu debat i la seua aprovació, si

escau, de la següent
MOCIÓ

Per tot el veínat de Burjassot, és ben coneguda la problemática de les inundacions per aigües pluvials,

sobretot a la tardor, amb la gota freda, i altres processos de pluges torrencials, els quals es concentren al

l'aigua puga eixir per

l'aigua de la plataforma de les vies de Metrovalencia, de manera que el col-lector d'aigües queda totalment

insuficient.

S'han fet diferents actuacions per a pal-liar aquesta situació, com el col-lector d'aigües pluvials de Sant Joan,
Tampliació del clavegueram i col-lector del pas inferior, pero totes han demostrat ser insuficients i no
solucionen el problema. A mes, des de la construcció del col-lector de Sant Joan, s'han unit els circuits
d'aigües pluvials i fecals, provocant intenses olors ais carrers del nostre poblé, fet que s'agreuja mes encara

peí mal estat de conservado deis embornáis.

Els vems i veínes de Burjassot no podem patir mes aquesta situació que ens afecta en la nostra vida
quotidiana, amb el tancament de carrers, les inundacions de baixos comerciáis i habitatges, els desperfectes

en cotxes i la desagradable olor del clavegueram del nostre poblé.

Per tot aixó, proposa al Pie de l'Ajuntament de Burjassot l'aprovació deis següents:

ACORDS

Primer. Instar a la Generalitat Valenciana que solucione les inundacions deis barris de Sant Joan i l'Almara,

ja que el col-lector ha demostrat ser del tot insuficient.

Segon. Instar a Aguas de Valencia que solucione el problema deis embornáis, per tal d'evitar les olors deis

nostres carrers.

Tercer. Demanar a Ferrocarrils de la Generalitat Valenciana que prenga les mesures oportunes per a no

abocar les aigües de la plataforma de les vies al pas inferior del túnel al Camp del Cigronet.
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Quart. Traslladar aquests acords a la Generalitat Valenciana, a la Conselleria d'Infraestructures, Terrítori i

Medí Ambient, a tots els portaveus deis grups parlamentarte amb representado a les Corts Valencianes i a tot

el teixit associatiu de Burjassot».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que aquest és un tema molt ¡mportant per ais veTns de

Burjassot amb en el qual coincideix amb el grup municipal de Compromís: h¡ ha tres zones al municipi que

son sempre les mes afectades. Pero Cha sorpresa que siga aquest grup qui presenta a moció perqué forma

part de l'equip de govern i hi ha acords plenaris anteriors sobre aquest tema.

El Partit Popular, l'any 2009, va presentar una moció sobre el problema de les olors que desprenien els

embornáis del barri de Sant Joan, que fou aprovada per unanimitat. Han passat sis anys des d'aleshores, i

ara Compromís demana a Aguas de Valencia que solucione aquest problema.

El 2012, a causa de diverses inundacions ocorregudes a Burjassot, el Partit Popular va presentar una moció

on soMicitava que se solucionaren els problemes conseqüéncia d'aquestes. Aquesta moció no va obtindre el

suport de tots els grups, pero l'equip de govern es va comprometre, i ho va fer públic en els mitjans de

comunicació, a prendre mesures peí que havia ocorregut.

Respecte a la Generalitat Valenciana, cal saber que l'any 2008 es va publicar en la web de l'Ajuntament el

projecte complet del drenatge del sector nord-oest de Valencia, que havia d'escometre la Conselleria, amb un

cost de 12,2 milions d'euros. En la mateixa página es deia: «fins ara, ja están construTts dos grans tañes de

retenció, amb capacitat per a 30.000 i 9.000 m i les árees beneficiades serien el barri de Sant Joan, les 613

Vivendes i el Poliesportiu municipal i PAImara.

Al marc de 2013, i arran del que s'esdevingué al setembre de 2012, es va aprovar en un Pie el projecte

d'obres de millora del drenatge del municipi, per a millorar la capacitat de captació d'aigües pluvials, amb un

cost de 566.000 euros.

Al marg de 2014, l'equip de govern va publicar en els mitjans de comunicació que «Burjassot assegura la

correcta evacuado d'aigües pluvials amb la construcció de sifónics i la substitució de col-lectors per altres de

mes capacitat. L'Ajuntament ha dut a terme un projecte en col-laboració amb Aguas de Valencia, amb una

inversió de mes de 500.000 euros, amb la construcció d'arquetes sifóniques; de nous embornáis, amb gran

capacitat de captació; de col-lectors de comunicació, de diámetres que oscil-len entre els 250 i els 1.000

miNímetres». Per a finangar aquesta inversió, també es va aprovar una taxa extraordinaria que repercutiría en

els rebuts del veínat, de 3,92 euros anuals, a amortitzar en 10 anys.

Per tot aixó, el grup Popular pregunta si tot aixó no ha servit per a res.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur explica que el que se sol-licita en aquesta moció és constatar i

buscar solucions a una realitat que es dona al poblé, perqué la gent es queixa, sobretot ais tres barris que

s'anomenen en la moció, perqué en arribar les pluges abundants pateixen grans inundacions.

Tot seguit, exposa breument el contingut de la moció i, entre altres coses, manifesta que com s'entén que qui

té competéncies legalment per a estudiar aquest tipus de mesures és la Generalitat, el que es pretén, en

definitiva, és demanar que prenga les mesures necessáries perqué aqüestes situacions no es produTsquen.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que entén al portaveu del grup Compromís, pero insisteix en el

que ha dit en la intervenció anterior. Diu que els 566.000 euros que el veínat pagará durant 10 anys son molts

diners, i aquest diners son per a solucionar, precisament, els problemes que té el poblé per les inundacions.
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Per aixó, no entén que acó no haja servit de res: ni els 566.000 euros, ni els 7,5 milions d'euros que Aguas de

Valencia va donar a aquest Ajuntament, de l'any 2011 al 2014, per signar l'adjudicació de la contracta de

l'aigua. I ara li demanen que solucione el problema deis embornáis. Per tot aixó, el seu grup no entén la moció

i considera que Túnica explicado és que és una oportunitat política.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur manifesta que la moció és molt clara, pero la portaveu del Partit

Popular no la vol entendre i l'embolica i la transforma. Perqué quan plou abundantment, les infraestructures

que poden anar a carree de I1Ajuntament no son suficients per a l'evacuació necessária. Diu que des que es

va fer el col-lector fins ara, la realitat de les infraestructures del municipi de Burjassot ha canviat, perqué

aleshores no existia la variant nord i aixó ara s'ha convertit en un tap per a l'evacuació de l'aigua de Burjassot.

Explica que l'Ajuntament fará la part que li corresponga, pero les obres que pertanyen o comprenen diversos

municipis, per l'Estatut d'Autonomia, les ha de fer la Generalitat Valenciana. Afirma que la portaveu del Partit
Popular distorsiona la realitat, perqué els milions que es van rebre d'Aguas de Valencia foren en concepte de

canon.

Peí grup Socialista, José Ruiz manifesta que la realitat és que cada una d'aquestes zones que s'inunden

son un problema distint i és fácil entendre que al llarg del temps s'hagen anat fent determinades

infraestructures.

Diu que tot acó no va comencar l'any 2009, perqué fa 15 anys, a causa de les pluges abundants, l'enginyer

d'aquest Ajuntament va fer un estudi per a l'evacuació de les aigües a la zona de Lauri Volpi. Es va presentar

a Conselleria i va resultar que aquell coHector havia de travessar el municipi de Godella. Aquest municipi no
va voler, aleshores es va recorrer a la Generalitat. En aquell moment, es va posar damunt la taula el tema del
soterrament de les vies perqué anara conjuntament amb el de l'evacuació de les aigües pluvials, perqué
d'aquesta manera desembocarien al Barranc del Palmaret, entre Rocafort i Massa-rojos, pero va passar el

temps i al final ningú se'n va recordar ni va fer res.

Respecte a les altres dues zones, l'Ajuntament de Burjassot ha exercit les competéncies necessáries, pero no
son suficients. En una ocasió que va ploure, va haver d'anar la Policía Local de Burjassot amb l'enginyer a

una zona de Valencia perqué no estava aleada tota la comporta del col-lector de Mestre Rodrigo i l'aigua

estava regolfant cap a Burjassot.

Afirma que Godella no ha sigut solidaria amb Burjassot, ni ho ha sigut Valencia. Explica que l'aigua que
rebem ací ve des del municipi de Paterna, i quan tot era térra, se l'engolia, pero ara tot és asfalt i per aixó ens
trobem en aqüestes situacions. Diu que amb les infraestructures que s'han fet al municipi, n'hi ha prou per a
pal-liar el que és competencia de Burjassot, pero no per a solucionar els problemes que generen altres

municipis.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per onze vots a favor (8 PSOE 2 Bloc i 1 EU) i deu abstencions (10
PP), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de

la Comissió Informativa de Servéis Municipals de 19 de febrer de 2015.

15. DESPATX EXTRAORDINARI

No n'hi ha.

MS^^
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16. PRECS I PREGUNTES

Préviament, l'alcalde vol fer constar que s'han efectuat un parell de publicacions: un estudi de l'lnstitut

Valencia d'lnvestigacions Económiques (IVIE) una de l'Área de Benestar Social, a través d'un projecte
europeu, que no han tingut la seua corresponent publicado en valencia. El regidor de Compromís, Emili Altur,

ha fet una observado al respecte, que agraeix, i per respecte a l'ús del valencia com a llengua cooficial, es

tindrá en compte i s'esmenará Terror.

A continuado, es formulen els precs i preguntes següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela, va formular els següents:

1. Aquesta pregunta i petició que formulará és reiterativa, i encara que diguen que ja l'ha contestada, vol

fer constar que pareix que no s'havia formulat adequadament. El seu grup ho va sol-licitar per escrit el

dia 9 d'octubre de 2014 i perqué quede ciar el que sol-licita, transcriu a continuado els antecedents i,

posteriorment, la petició, tal com consta en l'escrit esmentat:

En data 5 de setembre de 2006, ¡'alcalde aleshores, José Luis Andrés Chavarías, en

representado de l'Ajuntament de Burjassot, va subscriure un conveni amb la mercantil

Jóvenes Unidos por el Desarrollo Medioambiental, SL, per a la instal lacio i explotado de

contenidors de recollida de roba.

En la cláusula cinquena del conveni referít s'establia el que segueix:

"Cinquena. L'empresa es compromet a destinar part deis beneficis que reposa la recollida

i tractament de la roba usada al terme municipal de l'Ajuntament de la forma següent:

a) Subministrar a l'Ajuntament, de forma gratuita, sis contenidors marca SAC-O-MAT

per a la recollida de residus canins, i expenedors de bosses-guant d'usar i tirar, en un

nombre igual al de contenidors de recollida de residus canins, de la citada marca.

b) De la mateixa forma, Jóvenes Unidos por el Desarrollo, SL, destinará la quantitat de

6.000 euros anuals, i durant el període de vigencia d'aquest contráete, per a promoure

projectes d'ajuda social a determinar per l'Ajuntament".

Basant-se en els antecedents exposats, ara se sol-licita el següent:

1.1 Informació sobre els punts d'ubicació deis contenidors de la marca SAC-O-MAT per a la

recollida de residus canins i deis expenedors de bosses-guant d'usar i tirar.

1.2 Informació sobre el personal, l'empresa signataria o, si escau, del tercer encarregat del

buidatge i neteja deis contenidors de recollida de residus canins, en el supósit d'haver-se

procedit a la instal-lacio d'aquest, des de l'inici de la vigencia del contráete fins hui.

1.3 Documentació acreditativa del compliment per part de l'empresa signataria del conveni

Jóvenes Unidoss por el Desarrollo, SL, del compromís adquirit en la cláusula cinquena, Metra

b), consistent a destinar 6.000 euros anuals "per a promoure projectes d'ajuda social a

determinar per l'Ajuntament", des de l'inici de la vigencia del conveni fins hui.

2. En segon lloc, en els decrets de l'Área de Governació núm. 221, 210, 206, 205, 209, 174 i 207 el
contingut deis quals és semblant i respecte a tots ells pregunta el mateix:

2.1 Per qué no s'aplica la limitado de la Llei de Pressupostos a l'increment de la despesa de

Personal?

2.2 Per qué no es trau aquest lloc del procediment normal d'accés a la funció pública.

2.3 Sol-licita copia deis informes d'lntervenció de tots els decrets.
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3. En tercer lloc, en la Junta de Govern, respecte a un puní referí! al restabliment de l'equilibri económic

del servei públic de guarderies municipais, es va acordar que l'empresa adjudicatária devia un imporí

de 677,75 euros:

3.1 Per quin concepte es deuen aquests diners a I'Ajuntament?

3.2 L'Ajuntament paga per xiquets no matriculáis i fins i tot per xiquets no nascuts?

3.3 Sol-licita copia deis informes d'lntervenció núm. 244/2014, de data 12 de desembre, i del

21/2015, de 20 de gener.

3.4 Qui son els representants legáis de la concessionária d'aquest servei públic que s'anomena

Escola Infantil 613 Vivendes, SCLU?

Peí gn.ip Socialista, José Ruiz, contesta els següents:

A la pregunta número 1, formulada per la portaveu del Partit Popular, Cristina Subiela, és cert que s'ha

contestat ja en diversos Plens, i es va llegir l'informe deis técnlcs, pero encarai així contestará a !ot el que

falte.

L'alcalde diu que, al marge, óbviament, de contestar a les preguntes que la portaveu del Partit Popular ha

efectuat sobre prorrogues de contractes, no es resisteix a contestar-li almenys a una d'elles: per qué no es

trauen llocs en l'oferta pública d'ocupació? Dones perqué des que va entrar a governar el Partit Popular no es

poden fer ofertes d'ocupació pública en cap ajuniament d'Espanya.

I no havent-hi altres assumptes per tractar, el presiden! alga la sessió, de la qual, com a secretan, certifique i

signe junt amb l'alcalde.

Vistiplau

L'alcalde
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ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA DEL PLENO Ns 2015000003, CELEBRADA EL DÍA
24 DE FEBRERO DE 2015

Asistentes:

Alcalde-presidente

Rafael García García

Concejales:

Olga Camps Contreras

Susana Marco Alarcón

José Ruiz Cervera

Sonia Blasco González

Manuel Mondragón Jiménez

Manuel Pérez Menero

Adela Pérez García

Emili Altur i Mena

Lluna Arias Cortina

Alicia Moreno Martínez

Me Cristina Subiela Escriba

Sonia Casaus Lara

Antonio J. Mir Ballester

Julián Carrillo Berruga

Vicente Valero Hernández

MB José Bartual Martínez

Maximiano Fernández Jiménez

Salomé Andrés Cátala

Cristina Tribaldos Perales

José M. Molins Peñalver

Secretario:

José Rafael Arrebola Sanz

Interventora:

M. Dolores Miralles Ricos

Comienzo: 20.02 h Finalización: 22.20 h Lugar: Salón de Sesiones

DESARROLLO DE LA SESIÓN

En la ciudad de Burjassot en la fecha y a la hora indicada, se reúnen en la Sala de Reuniones de este

Ayuntamiento los concejales antes mencionados, bajo la presidencia del alcalde-presidente del Ayuntamiento,

para celebrar la sesión ordinaria del Pleno, en primera convocatoria. Actúa como secretario el que lo es de la

corporación.

Comprobada la asistencia de miembros suficientes para constituirse válidamente el Pleno, el alcalde declara

abierta la sesión y entra seguidamente a tratar los asuntos que componen el orden del día.

ASUNTOS TRATADOS

1. CORRESPONDENCIA Y PUBLICACIONES LEGALES

No hay correspondencia ni publicaciones legales para dar cuenta en esta sesión
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SECRETARIA

2. SECRETARIA. CONTROL Y FISCALIZACIÓN POR EL PLENO DE LOS DECRETOS DE ALCALDÍA-
PRESIDENCIA Y DE LOS DELEGADOS DE ÁREA Y DE LOS ACUERDOS DE LA JUNTA DE
GOBIERNO LOCAL (EXPTE. 000028/2015-00)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«De acuerdo con lo dispuesto en el artículo. 42 del ROFRJ de las entidades locales, aprobado por RD

2568/1986, de 28 de noviembre, se da cuenta de las resoluciones dictadas por la Alcaldía y por los

concejales delegados de áreas, en materia de su competencia, de la n2 76, del 15/01/2015, a la n8 467, de

fecha 13/02/2015, ambas inclusive; así como de las actas de las sesiones de la Junta Gobierno Local del

mes anterior, correspondientes a las nB 2, y 3 de fechas 19, y 26 de enero de 2015, respectivamente, y las

n« 4 y 5 de fecha 2 y 9 de febrero de 2015, respectivamente a los efectos de control y fiscalización de los

órganos de gobierno municipal por el Pleno, competencia atribuida por el artículo 22.a) y 46.2.e) de la Ley

7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local y artículo 104 del ROF».

El Pleno queda enterado.

3. SECRETARÍA. DAR CUENTA DE LA SENTENCIA RECAÍDA EN EL PROCEDIMIENTO ABREVIADO
N» 509/2014, EN EL RECURSO INTERPUESTO POR EL COL EN EDUCACIÓN FÍSICA Y CAF Y DEL
DEPORTE, CONTRA EL ACUERDO PLENARIO DEL AYUNTAMIENTO DE BURJASOT DE 29 DE

ENERO DE 2013 (EXPTE. 000066/2013-00)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Con fecha 27/01/2015, na 1587, se ha recibido en el Registro de entrada del Ayuntamiento el escrito remitido

por el Juzgado de lo Contecioso-administrativo ns 8 de Valencia, relativo a sentencia n9 1/2015, de

07/01/2015, dictada en el Procemiento Abreviado n° 509/2014, en el recurso interpuesto por Colegio Oficial

de Licenciados en Educación Física y Ciencias de la Actividad Física y del Deporte de la Comunidad

Valenciana contra el acuerdo del Pleno del Ayuntamiento de Burjassot, de fecha 29 de enero de 2013 (BOP

de 19-02-2013), sobre la aprobación definitiva de la modificación de la Relación de Puestos de Trabajo y de la

plantilla de funcionarios y personal laboral fijo.

Siendo el fallo de la sentencia el siguiente:

Que debo estimar y estimo parcialmente el recurso contencloso-admlnlstratlvo Interpuesto por

el Ilustre Colegio Oficial de Licenciados en Educación Física y Ciencias de la Actividad Física
y del Deporte de la Comunidad Valenciana contra el acuerdo del Pleno del Ayuntamiento de

Burjassot de fecha 29 de enero de 2013, que resuelve aprobar definitivamente el acuerdo sobre

modificación de la Relación de Puestos de Trabajo y de la Plantilla de Funcionarios y Personal

Laboral Fijo de este Ayuntamiento, en el sentido de suprimir el puesto de funcionario denominado

"coordinador de Actividades Deportivas", grupo C2 y nivel de complemento de destino 17; y crear de

nuevo el puesto de personal laboral fijo denominado "controlador de Actividades Deportivas" con las

mismas retribuciones, categoría y funciones que tenía asignadas antes de realizar el proceso

selectivo de la plaza de funcionario denominada "coordinador de Actividades Deportivas";

resoluciones que se anulan por ser contrarias a derecho en cuanto la creación de nuevo del puesto

de trabajo "controlador de Actividades Deportivas" no resulta ajustada a derecho por tener un

contenido funcional propio de las titulaciones de Educación Física o Ciencias de la Actividad Física y

el Deporte; desestimando el resto de pretensiones de la demanda. Sin que proceda hacer expresa

imposición de las costas procesales causadas.
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Por todo ello, eleva al Pleno la siguiente propuesta:

ACUERDO

Primero. Quedar enterada de la citada sentencia.

Segundo. Dar traslado del mismo al Negociado de Gobernación, que tramitó el expediente.

Tercero. Remitir copia de este acuerdo al Juzgado de lo Contecioso-administrativo n8 8 de Valencia para su

conocimiento y a los efectos oportunos».

El Pleno queda enterado

BIENESTAR SOCIAL

4. BIENESTAR SOCIAL MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL PSOE SOBRE LA RETIRADA DEL

ANTEPROYECTO DE LEY DEL MINISTRO DE JUSTICIA QUE PERMITE OTORGAR EL RÉGIMEN DE
VISITAS A UN PROGENITOR CONDENADO POR VIOLENCIA DE GENERO O DOMÉSTICA (EXPTE.
000010/2015-02)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«El grupo municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través de su portavoz, Olga Camps Contreras, de

conformidad con lo previsto en el artículo 91.4 y 97 del Real Decreto 2568/1986, de 28 de noviembre, por el

que se aprueba el Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades

Locales, desea someter a la consideración del Pleno, para su debate y, en su caso, aprobación, la siguiente

MOCIÓN

El anteproyecto de ley sobre el ejercicio de la corresponsabilidad parental añade un nuevo y polémico artículo

en el Código Civil (92 bis) que entreabre dos puertas inquietantes. Una, que un progenitor condenado en

sentencia firme por un delito de violencia contra su pareja o sus hijos pueda mantener un régimen de

visitas (ahora llamado régimen de estancia, relación y comunicación). Y dos, que a pesar de que la guarda y

custodia no puede atribuirse a un progenitor incurso en un proceso penal por violencia de género, en el caso

de que el proceso afecte a los dos progenitores, el juez podrá concederles, individual o colectivamente, estos

derechos, lo que es un contrasentido. Son excepciones, sí, y deben ser sometidas a un informe previo del

equipo técnico judicial, también. Pero la mera excepción produce indignación y abre la puerta a situaciones

que no casan con el sentido común ni con otras iniciativas legislativas propiciadas por este mismo gobierno

para proteger más a los menores impidiendo radicalmente situaciones como las que prevé este anteproyecto.

Es por ello que proponemos al Pleno, mediante la presente moción, la adopción del siguiente

ACUERDO

Único. Retirada automática del anteproyecto de ley del ministro de Justicia, Rafael Cátala, que permite que si
un juez lo considera conveniente para el menor, pueda otorgar el régimen de visitas a un progenitor

condenado con sentencia firme por violencia de género o doméstica».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que esta moción tiene un error de planteamiento

importante, porque el gobierno, lo que ha formulado, es un anteproyecto de Ley sobre el ejercicio de la

corresponsabilidad parental, es decir, sobre la custodia compartida, ya que hasta ahora se priorizaba a la
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madre en la concesión de este derecho, y no tiene nada que ver con conceder un régimen de visitas a un

condenado por sentencia firme, por lo que su grupo votará en contra.

Que la sociedad ha evolucionado y el rol de las madres y los padres ha cambiado. Este es el motivo por el
que el gobierno ha sacado este anteproyecto, para poder atender todas las demandas sociales mirando

siempre por el interés del menor, incluso considerándolos víctimas, en casos de violencia de género.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que es cierta la evolución de la sociedad pero nadie

cuestiona la custodia compartida, y de hecho no se debate en esta moción. Lo que se cuestiona es la opción

que se da a los jueces, que ante una condena por sentencia firme por violencia de género, no puedan, como

excepción, dar a esa persona la custodia compartida.

Por el grupo Popular, Cristina Sublela manifiesta que esto es un anteproyecto de ley del ministerio de

Justicia en el que no se prevé la posibilidad que, ante sentencia firme o denuncia, se permita la custodia
compartida. Pero aún así, se comprendería que se pidiera que no se contemplase esa posibilidad, pero no es
así, porque lo que se pide es la retirada automática del mismo y por lo tanto su grupo rechaza esta moción

totalmente.

Que este anteproyecto, lo que pretende es adaptarse a los nuevos tiempos y proteger al menor,
considerándolo como víctima, cosa que antes no era así. Que jamás se ha visto que un juez haya concedido
un régimen de visitas a un progenitor que pudiese poner en riesgo al menor por temas de violencia de género
o violencia doméstica. Es más considera a los menores cono víctimas y hasta ahora no era así Que agradece
el interés que tiene ahora el Partido Socialista, pues durante los ocho años de gobierno en la nación, rechazó
todas las propuestas del grupo parlamentario Popular, para reforzar y fortalecer toda la legislación de familia
en pro de la protección del menor. Que también es cierto que aquí, aunque en un principio, el Partido
Socialista, rechazo la moción del Partido Popular solicitando que se impartiesen clases de defensa personal
para mujeres, acabaron realizándose con éxito. Que por todo lo expuesto y como ya ha manifestado, su

grupo votará en contra.

Por el grupo Socialista, Olga Camps manifiesta que en la moción se pide la retirada del anteproyecto
porque su espíritu está muy en contra de lo que es la realidad social. La realidad social es la de la
coparentalidad y protección al menor, pero no hace falta un anteproyecto de este calibre y contenido para
proteger al menor, a las mujeres maltratadas ni para ese ejercicio de corresponsabilidad. Su grupo no está en
contra de la custodia compartida sino todo lo contrario.

Este anteproyecto no es beneficioso porque desoye una recomendación de la ONU de agosto de 2014, que
condena a España por haber otorgado un derecho de visitas a un denunciado y condenado por violencia de
género, que aprovechó esas visitas para asesinar a su hija. Este anteproyecto, está en contra de todas las
sentencias del Tribunal Supremo, choca frontalmente con lo que su grupo pidió en el Congreso en el año
2010 que fue, la retirada de la patria potestad a los padres maltratadores de esos hijos.

Que no se ha hecho ninguna interpretación errónea de este anteproyecto, porque lo que intenta es modificar
el artículo 92 bis del Código Civil, que prevé que excepcionalmente y a discreción del tribunal, se atribuya la
guardia y custodia a un maltratador o maltratadora de sus hijos, que excepcionalmente se atribuya un
régimen de visitas o una guardia y custodia a un hombre que haya sido condenado o que esté incurso en un

procedimiento sobre violencia de género.

Que el menor siempre ha sido considerado víctima en los casos de violencia de género o doméstica, y con
este anteproyecto lo que se está facilitando es considerar a los hijos y las hijas, instrumentos de venganza.
Que hay que saber que el 65% de las mujeres maltratadas tienen hijos o hijas menores y el 55% de esas
mujeres dicen que sus hijos han padecido violencia y que los hijos y las hijas se consideran víctimas y están
bajo el amparo de la Ley de Protección Integral Contra la Violencia de Género de José Luis Rodríguez

Zapatero.
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Que si el Partido Popular quiere proteger a los menores, dejen de recortar en recursos y en presupuestos,

ayuden a los centros de mujeres maltratadas y no los cierren ni reduzcan presupuesto. Apoyen medidas

como la desgravación en el IRPF de quienes tengan la patria potestad de esos niños huérfanos. Adopten

medidas para proteger al menor. Pero no digan que este anteproyecto de ley es pionero en considerar a los

niños como víctimas, porque no es cierto.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por once votos a favor (8 PSOE, 2 Bloc y 1 EU) y diez votos

en contra (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que ha

sido dictaminada por la Comisión Informativa de Políticas de Igualdad y Bienestar Social de 19 de febrero de

2015.

5. BIENESTAR SOCIAL MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL PSOE SOBRE LA DOTACIÓN DE UNA
UNIDAD SAMU PARA EL MUNICIPIO (EXPTE. 000011/2015-02)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«El grupo municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través de su portavoz, Olga Camps Contreras, de

conformidad con lo previsto en el artículo 91.4 y 97 del Real Decreto 2568/1986, de 28 de noviembre, por el

que se aprueba el Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades

Locales, desea someter a la consideración del Pleno, para su debate y, en su caso, aprobación, la siguiente

MOCIÓN

La atención que se aplica en el tratamiento prehospitalario es fundamental para obtener el mejor rendimiento

clínico, porque disminuye la mortalidad in situ y permite al paciente recibir una atención cualificada de las

lesiones durante su transporte al centro médico correspondiente.

La celeridad y la dotación necesaria y correcta de unidades SAMU, son condiciones indispensables para

aplicar una política eficaz de las emergencias médicas extrahospitalarias.

Consideramos sobradamente justificado, que un municipio como el nuestro, próximo a los 40.000 habitantes,

disponga de una unidad permanente.

Se trata, además, de una reivindicación histórica del grupo municipal socialista de Burjassot. Reivindicación

que traemos nuevamente a este Pleno, pues el PP en Les Corts ha vuelto a rechazar las enmiendas

presentadas por el grupo parlamentario Socialista a los presupuestos de la Generalitat del año 2015 para

mejorar cuestiones tan esenciales como la sanidad de Burjassot.

Es por ello que proponemos al Pleno, mediante la presente moción, la adopción de los siguientes

ACUERDOS

Primero. Instar a la Conselleria de Sanitat la dotación de una unidad SAMU para el municipio de Burjassot.

Segundo. Dar traslado de la presente moción a la Federación de Asociaciones de Vecinos de Burjassot».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo está de acuerdo en que se solicite una

unidad SAMU para el municipio, pero esta moción afirma cosas en las que no está de acuerdo. Que desde el

año 1995 el gobierno de la Generalitat, ha multiplicado por diez el numero del SAMU en toda la Comunidad

Valenciana pero, aunque a toda la ciudadanía le gustaría tener una unidad SAMU a su disposición,

evidentemente el presupuesto de la Generalitat no alcanza para tener una unidad en cada uno de los 542

municipios que componen la Comunidad Valenciana.
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Que su grupo apoyaría la moción si se eliminase la última frase de la misma en la que se dice "demostrando

así su nula sensibilidad con las necesidades de los vecinos y vecinas de Burjassot", porque consideran que

es injusta.

El alcalde interviene para aclarar cual es la propuesta que ha manifestado la portavoz del Partido Popular.

Por el grupo Socialista, Olga Camps manifiesta que su grupo no tiene ningún problema en aceptar la

enmienda. Que simplemente quiere hacer un recordatorio de todo el tiempo que éste municipio está

esperando la concesión de una unidad SAMU, el agravio comparativo sufrido cuando se concedió al

municipio de Paterna y las veces que se ha solicitado en las Cortes Valencianas.

El alcalde interviene para aclarar que se ha aceptado la moción y con ello se demuestra el interés que se

tiene en Burjassot, al margen de los partido políticos, de ser tratados como otros municipios y tener un SAMU

en el municipio.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la

propuesta anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Políticas de

Igualdad y Bienestar Social de 19 de febrero de 2015.

6. BIENESTAR SOCIAL. MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL PSOE SOBRE LA RETIRADA DEL
DECRETO RELATIVO A LOS CAMBIOS EN LOS PLANES DE ESTUDIO DE LOS CAMPUS, ASÍ
COMO DE LA OFERTA DE CARRERAS DE TRES AÑOS Y MÁSTERS DE DOS (EXPTE. 000012/2015-
02)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«El grupo municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través de su portavoz, Olga Camps Contreras, de

conformidad con lo previsto en el artículo 91.4 y 97 del Real Decreto 2568/1986, de 28 de noviembre, por el

que se aprueba el Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades

Locales, desea someter a la consideración del Pleno, para su debate y, en su caso, aprobación, la siguiente

MOCIÓN

El viernes 30 de enero de 2015 el ejecutivo dio luz verde al proyecto de Real Decreto por el que se modifica

el Real Decreto 1393/2007, de 29 de octubre, por el que se establece la ordenación de las enseñanzas

universitarias oficiales, y el Real Decreto 99/2011, de 28 de enero, por el que se regulan las enseñanzas

oficiales de doctorado.

El cambio fundamental radica en que los actuales grados, que constan de cuatro años pasarán a tres. Según

el articulado del decreto éstos tendrán un carácter "básico" y "generalista", es decir que no serán suficientes

para adquirir la cualificación necesaria para desempeñar una profesión de alta cualificación en el terreno

laboral como abogado, periodista, ingeniero, enfermero... Para obtener esa cualificación "especializada"

(según el texto del decreto) será necesario cursar un máster, que pasará de la duración actual de un año a

dos años, con el correspondiente desembolso económico.

Para obtener un título válido en el mercado laboral habrá que pagar dos años de máster a precios

inasumibles para la mayoría.

Para hacernos una idea de lo que supone esto, podemos tomar como ejemplo los precios actuales de los

másters que se ofertan en universidades públicas. El coste medio, oscila entre 4.000 y 7.000 euros anuales.

A partir de la entrada en vigor del nuevo decreto el alumnado tendrá que afrontar el pago de dos años de

máster que pueden oscilar entre 8000 y 14000 euros para poder obtener un título universitario que sea
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reconocido en el mercado laboral. Así está claro que será tan sólo una minoría quien pueda costearse los

estudios universitarios.

El paso de los grados actuales a los nuevos grados de tres años de carácter básico y general, supondrá que

muchos de los grados actuales se fusionen con otros de la misma rama, con lo cual se suprimirán muchos de

los que existen actualmente.

Por otro lado, esta reforma tendrá también efectos devastadores entre el profesorado. ¿Qué pasará con los

profesores que imparten actualmente su materia cuando se suprima un curso entero en los grados? En unos

años se procederá a despedir a miles de profesores de la universidad.

Aunque la entrada en vigor del decreto será en septiembre de este año, los afectados no serán sólo los que

comiencen la universidad a partir del próximo curso, sino también los que ya están estudiando actualmente.

Tal y como especifica este decreto se aplicará a los estudiantes que anteriormente hubiesen comenzado

grados que vayan a cambiar de 4 a 3 años. Es decir, que un alumno en segundo curso pero cuyo grado pase

a ser de 3 años, se le aplicará el nuevo decreto.

Por si esto no fuera suficiente, el efecto de devaluación del título de grado afectará también al conjunto de los

ya graduados y licenciados, ya que la consideración del título de grado o licenciatura tendrá menos validez en

el mercado laboral y se les exigirá un máster de "especialización" que la mayoría no posee.

Es por ello que proponemos al Pleno, mediante la presente moción, la adopción del siguiente

ACUERDO

Único. Retirada automática de decreto que da la posibilidad a los campus de cambiar sus planes de estudio y
pasar a ofrecer a partir del próximo curso carreras de tres años y másters de dos».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que este tema es muy complejo. Que lo que el gobierno

pretende con este decreto es flexibilizar e internacionalizar nuestro sistema de ordenación de enseñanzas

universitarias y que se tienda a la especialización. Que esta modificación, no afectaría a las carreras de

Ingeniería, Arquitectura y Ciencias de la Salud porque tienen una normativa específica. Permitirá un ahorro a

las familias de 150 millones de euros, ya que el 70% de las titulaciones podrían reducirse a 180 créditos y

fomentaría la movilidad del personal estudiante a universidades extranjeras. Y al armonizarse las titulaciones,

permitirá incrementar los convenios de doble titulación con otros países.

Que la Conferencia de Rectores ya planteaba en el año 2006, modificar el sistema de ordenación. Y lo único

que está pidiendo ahora, es que se disponga de un plazo de tiempo para que se puedan adaptar las

universidades.

Con este sistema, el 90% de las titulaciones no requerirán un master para poder trabajar, no habrá una

devaluación de las titulaciones y la modificación será respetuosa con la autonomía universitaria, será mejor la

empleabilidad, se mantendrá el sistema de concesión de becas, aunque habrá que adaptar la financiación a

este nuevo sistema.

Por el grupo Socialista, Olga Camps manifiesta que nada de lo que ha dicho la portavoz del Partido

Popular se asemeja en lo más mínimo a la realidad que va a sufrir el personal universitario cuando esto se

apruebe. Que el gobierno intenta aprobarlo sin que haya habido ningún consenso previo y vuelve a ponerse

en contra de toda una comunidad, ahora tocaba la universitaria. Esta reforma solo beneficia a las

universidades privadas, y va a obligar a que los estudiantes solo puedan especializarse pagando.
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Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que puede que el gobierno no actúe como quisiera la

portavoz del Partido Socialista, pero las urnas le dieron la mayoría absoluta en las Elecciones Generales del

año 2011 y hay que respetarlo.

Que hablan de recortes y aquí en Burjassot, donde están gobernando, han recortado en becas escolares

desde el año 2010. Que hablan en pro de la enseñanza pública y miembros destacados de su partido utilizan
la enseñanza privada y lo mismo ocurre con los hospitales privados. Que el informe PISA es demoledor, los

españoles estamos a la cola y lo que se pretende es estar a la altura del resto de Europa.

Por el grupo Bloc-Compromís, Lluna Arias manifiesta que ha estudiado en la universidad pública de
Valencia, en el instituto público de Burjassot y en la escuela pública de Primaria. Que con el Plan Bolonia,
muchas carreras pasaron de cinco a cuatro años y ahora se pretende reducir a tres. Que de esta forma,

¿cómo se va a estudiar ahora en tres años lo que antes se daba en cinco?

Que con esta modificación, los estudios no pueden ser más económicos, pues tres años de carrera suponen
180 créditos, y un master vale el triple, por lo tanto diga lo que diga la portavoz del Partido Popular, será más
caro. Que la mayoría de los estudiantes, se pagan la carrera con su trabajo, ¿podría explicar la portavoz

como van a trabajar si antes podían estudiar una carrera en cinco años y ahora se exige que lo hagan en
tres? ¿Que adelanto hay en que se homologuen las titulaciones en otros países? Que si no se arregla todo lo
demás parece que lo que pretenden es que los estudiantes se vayan y lo que su grupo quiere es que la

juventud se quede aquí.

Por el grupo Socialista, Olga Camps manifiesta que la portavoz del Partido Popular utiliza sus
intervenciones para hablar de cuestiones que nada tienen que ver con la moción. No obstante, ahora quiere
hacer un inciso respecto a las ayudas para libros y becas de comedor, porque este año se han aumentado,
por ello, pide al grupo Popular que no desinforme, porque no han habido recortes. Que ciñéndose a la
moción, la Conferencia de Rectores ha llegado a decir que los másters de dos años, los hará quien pueda
pagarlos, y eso rompe la igualdad de oportunidades. Otra cuestión es ¿Qué es lo que va a pasar con el
profesorado cuando se suprima el cuarto año de carrera? El gobierno de Rajoy no cree en un sistema
educativo para todos, no cree en un sistema educativo basado en el mérito, el esfuerzo y el talento. Se basa
exclusivamente en recortes, en estudiantes de primera y de segunda. Wert, aseguró en su momento, que
había demasiados universitarios y demasiadas universidades públicas y en este momento vuelve a arremeter

contra la educación pública, sin consenso.

Que en la moción no se está hablando de mayorías absolutas otorgadas legítimamente en las urnas, sino de
que se aprovecha esa mayoría absoluta para pasar del resto del Congreso y hacer lo que a uno le parece
conveniente, sin dialogo, pues ustedes, cuando legislan, no tienen consenso.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por once votos a favor (8 PSOE, 2 Bloc y 1 EU) y diez votos
en contra (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que ha
sido dictaminada por la Comisión Informativa de Políticas de Igualdad y Bienestar Social de 19 de febrero de

2015.

7. BIENESTAR SOCIAL MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL PSOE SOBRE LA POSIBILIDAD DE
REDUCCIÓN DE DOS UNIDADES DE INFANTIL EN LOS CENTROS ESCOLARES DEL MUNICIPIO
CEIP MIGUEL BORDONAU Y CEIP SAN JUAN DE RIBERA (EXPTE. 000013/2015-02)

El alcalde manifiesta que se va a retirar esta moción debido a que en el punto número 8 del orden del día se
va a tratar un punto relativo a la adhesión a un acuerdo adoptado por el Consejo Escolar Municipal, al que el

Partido Socialista, lógicamente, también se ha adherido.

Por unanimidad, se retira este asunto.
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8. BIENESTAR SOCIAL. ADHESIÓN AL ACUERDO PRESENTADO POR EL CONSEJO ESCOLAR
MUNICIPAL CON RESPECTO A LA POSIBLE REDUCCIÓN DE DOS UNIDADES DE EDUCACIÓN
INFANTIL EN LOS CENTROS ESCOLARES CEIP MIGUEL BORDONAU Y CEIP SAN JUAN DE

RIBERA (EXPTE. 000014/2015-02)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Visto el acuerdo adoptado por el Consejo Escolar Municipal, celebrado en fecha 6 de febrero de 2015, con

respecto al escrito de la Dirección General de Centros y Personal Docente en el que se manifiesta la posible

modificación de unidades escolares en Educación Infantil en los centros públicos CEIP Miguel Bordonau y

CEIP San Juan de Ribera, y que literalmente se transcribe:

Visto que en fecha 2 de febrero de 2015 se recibió un escrito de la Dirección General de Centros y

Personal Docente, de fecha 29 de enero de 2015, mediante el cual se comunicaba lo siguiente:

"Realizado un estudio detallado de las necesidades escolares de esa localidad, la propuesta

de modificación de unidades escolares, que corresponden a los centros públicos de

Educación Infantil, Primaria y específicos de Educación Especial de titularidad de la

Generalitat Valenciana para el curso 2015/2016, es la que se adjunta como anexo I."

Visto que en el citado anexo I, y tras efectuar desde el Ayuntamiento consulta telefónica aclaratoria

del mismo, se desprende que para el curso 2015/2016, desde la Dirección General se propone

"autorizar el no funcionamiento de una unidad de Educación Infantil en los centros CEIP San Juan de

Ribera y CEIP Miguel Bordonau.

Considerando que en dicho escrito se ofrecía la posibilidad de que a través del Consejo Escolar

Municipal se realizara, si se consideraba oportuno, alguna propuesta de modificación,

emplazándonos a presentar alegaciones ante la Dirección General antes del 12 de febrero.

Vistas las aportaciones que se adjuntan al presente escrito, efectuadas por los sectores que a

continuación se detallan: Consejo Escolar CEIP San Juan de Ribera, Claustro CEIP Miguel Bordonau,

Coordinadora de AMPAS de Burjassot, representante de directores Institutos Enseñanza Secundaría

Públicos, representante de sindicato de profesores (STEPV), representante de los sindicatos

(CCOO).

Vista la Orden 19/2012, de 21 de mayo, de la Conselleria de Educación, por la que se regula la

aplicación del Real Decreto Ley 14/2012, de 20 de abril, de medidas urgentes de racionalización del

gasto público en el ámbito educativo, en los centros docentes no universitarios públicos y privados

concertados de la Comunitat Valenciana, que en sus artículos 2 y 3 establece lo siguiente:

Artículo 2. Aumento del número de alumnos por unidad.

1. Se amplía hasta un 20% el número máximo de alumnos por unidad establecido

normativamente para determinadas enseñanzas reguladas por la Ley Orgánica 2/2006,

de 3 de mayo, de Educación, según se detalla en los siguientes artículos."

Artículo 3. Segundo ciclo de Educación Infantil

1. En los centros públicos, el número máximo de alumnos por unidad en el segundo ciclo de

Educación Infantil se establece en 30 alumnos. En el caso de tratarse de centros

incompletos el número máximo de alumnos por unidad se incrementará un 20%

igualmente."
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Considerando que la educación pública está siendo degradada ante la falta de inversión de la

Administración Autonómica en los centros públicos que permita una enseñanza de calidad en los

mismos y que sumándole a esto el incremento de ratio en todos los centros escolares, ha influido

notablemente en la decisión de los padres a la hora de la elección de centro para sus hijos, que se

han inclinado por la enseñanza concertada, repercutiendo con ello notablemente en la matriculación

en los centros públicos del municipio.

Por todo lo que antecede se acuerda:

Primero. Rechazar el planteamiento realizado por la Conselleria de Educación que posibilita la

reducción de una unidad de infantil en el CEIP San Juan de Ribera y en el CEIP Miguel Bordonau.

Segundo. Apoyar las aportaciones presentadas por los dos centros afectados, y que se adjuntan al

presente escrito tal y como arriba se indica.

Tercero. Solicitar la reducción de la ratio en todos los centros escolares del municipio, públicos y

concertados, para el primer curso de educación infantil segundo ciclo (3 años), estableciéndose en un

máximo de 20 alumnos por unidad, tal y como figuraba anteriormente a la reforma educativa.

Cuarto. Exigir a la Conselleria de Educación que deje sin efecto la propuesta de recortar dos

unidades de infantil en los centros mencionados anteriormente.

Quinto. Dar traslado del presente acuerdo al Pleno municipal, así como a la Conselleria de

Educación."

Y vista la propuesta de la concejal de Educación, de fecha 12 de febrero de 2015.

Por todo lo que antecede, propone que el Pleno municipal adopte el siguiente

ACUERDO

Primero. Adherirse al acuerdo adoptado por el Consejo Escolar Municipal de fecha 6 de febrero de 2015,

arriba referenciado, de acuerdo con todos sus términos.

Segundo. Dar traslado del presente acuerdo a la Conselleria de Educación a los efectos de que adopte las

medidas oportunas para no llevar a cabo la supresión de una unidad de infantil en el CEIP San Juan de

Ribera y en el CEIP Miguel Bordonau, así como para que se reduzca la ratio en todos los centros escolares

del municipio, públicos y concertados, en el primer curso de educación infantil segundo ciclo (3 años),

estableciéndose en un máximo de 20 alumnos por unidad, tal y como figuraba anteriormente a la reforma

educativa».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Socialista, Adela Pérez procede a dar una breve explicación del acuerdo del Consejo Escolar

Municipal al que se adherir y entre otras cosas dice que una vez más, se vulnera los derechos de las familias

de Burjassot a una educación pública y de calidad. Que hace unos meses se recibió en este Ayuntamiento un

escrito de la Conselleria, demandando información sobre el censo de escolares de 3 años con vistas a

suprimir una unidad de Educación Infantil en los centros San Juan de Ribera y Miguel Bordonau. Se dio la

información y se convocó con premura al Consejo Escolar donde se dio cuenta de todas las alegaciones

formuladas por varios sectores educativos, con las que este gobierno ha estado de acuerdo y es por lo que
ha decidido retirar la moción anterior y adherirse al acuerdo adoptado por el mismo: la no supresión de

cualquier línea educativa de cualquier centro público de este pueblo. Que se ha remitido la información dentro

del plazo requerido, además señalar que, la Inspectora, tuvo la oportunidad de expresarse en el Consejo

Escolar y su informe fue negativo. Que si quita una unidad de cada centro se va a vulnerar el derecho de las

familias a elegir el colegio y la lengua en la que estudiar sus hijas y sus hijos. Si se baja la ratio, y según las
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estadísticas, para el próximo año, hay suficientes plazas públicas para poder admitir a todos los niños, y

mantener las unidades.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que los que dicen que el Partido Popular se va a cargar la

enseñanza pública, utilizan la privada o la concertada. Que la concejala de Educación ha hablado de la

barbaridad de la ratio, que supone un número muy elevado de escolares por aula, y es cierto, pues estaría

muy bien que hubiese muchos menos, pero hay que tener en cuenta que hace muchos años, había sobre 40

estudiantes por aula y no pasaba nada. Que ha hablado de vulnerabilidad y lo que ha planteado la

Consellería, es suprimir dos líneas de infantil, porque ha previsto un descenso de matriculaciones, porque ha

descendido la natalidad y por la incertidumbre de los padres ante la situación del colegio San Juan de Ribera.

Que reunido el Consejo Escolar y respaldando las alegaciones presentadas, se ha acordado solicitar que no

se supriman esas dos líneas, por lo que su grupo va a ceñirse a lo que dijo el Consejo y lo van a respaldar.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que agradece al Partido Socialista la retirada de la

moción que iba en el punto anterior y así evitar política partidista y querer hacer política institucional. Que hay

un dato objetivo y es que la Consellería quiere eliminar dos unidades escolares; que ante esta situación se

reunión el Consejo Escolar e hizo una propuesta, que fue votada por unanimidad de todos los presentes y

que, además, da la solución para que no se tenga que hacer esa reducción de unidades. Que su grupo,

evidentemente, apoyaá la adhesión.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que se está vulnerando el ROF, los derechos a intervenir

y la libertad de expresión de los miembros de la Corporación, en el Pleno, y solicita el pronunciamiento del

secretario, y si el alcalde no lo concede, ya es potestad suya el hacerlo.

Por el grupo Socialista, Adela Pérez manifiesta que contestando a la intervención de la portavoz del Partido

Popular, no va a retirar lo dicho sobre la vulnerabilidad de los derechos. Si se permite que se anulen estas

dos unidades, se perderán, porque todo lo que se hace en este pueblo en contra de la educación, luego

cuesta mucho que se vuelva a recuperar. Que quiere dar las gracias a toda la comunidad educativa que

participó y ejerció su derecho.

El alcalde agradece a todos los grupos su apoyo, porque la adhesión al acuerdo del Consejo Escolar

Municipal no es una moción política y por eso el Partido Socialista ha retirado el punto anterior del orden del

día. Que la línea es clara, el Ayuntamiento, se ha adherido a algo que considera razonable, que en Burjassot

no sobra ninguna unidad escolar y esto es lo que aquí se ha planteado, una adhesión a un sentimiento de

una unidad educativa.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la

propuesta anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Políticas de

Igualdad y Bienestar Social de 19 de febrero de 2015.

nota del secretario: Al terminar la votación de este asunto, el alcalde interrumpe la sesión durante cinco minutos.

GOBERNACIÓN

9. GOBERNACIÓN. MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA
CONCESIÓN DE ASILO POLÍTICO AL ACTIVISTA SAHARAUI HASSANA AALIA (EXPTE.
000002/2015-01)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís a l'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del

que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis,

d'acord amb 1'article 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenta al Pie, per al seu debat i aprovació, si

escau, la següent

^
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MOCIÓ

El passat 19 de gener es va fer públic l'acte de resolució de la sol-licitud d'asil polític a Espanya del jove

activista sahrauí Hassanna Aalia, en el qual se li comunica la denegació de la protecció i se li anuncia la

eixida obligatoria del territori espanyol, donant-li un termini de 15 dies per abandonar l'Estat Espanyol, malgrat

el cástig que li espera i el risc real de ser torturat si torna al Sahara Occidental sota ocupació del Marroc.

Hassanna és un jove sahrauí de 26 anys nascut a Al-Aaiun que va sol-licitar l'asil polític al gener de 2012,

després d'assabentar-se que el seu nom figurava en la relació d'acusats que anaven a ser jutjats a Rabat per

un Tribunal Militar pels fets del Gdeim Izik. Hassanna estava en aquest moment a Espanya, no per estar

perseguit peí seu activisme en favor de la causa sahrauí, sino per estudiar amb una beca que li va ser

concedida per aprendre castellá. La llei espanyola que regula les condicions per a la sol-licitud d'asil polític

estableix clausules i terminis excepcionals quan les circumstáncies que justifiquen la petició es deguin a

causa sobrevinguda al país d'origen, com ha succeít en aquest cas.

Hassanna Aalia figura en el Sumari d'lnstrucció del Tribunal Militar Permanent per a la Forca Armada del

Regne del Marroc, juntament amb altres 24 acusats, tots civils. Va ser jutjat en rebel-lia i a tenor de la seva

condemna a cadena perpetua en una sentencia que va ser llegida davant observadors de Human Rights

Watch i Amnistía Internacional, entre uns altres, existeixen sobrats motius per determinar que la tomada de

Hassanna al Sahara Occidental suposaria un risc real per a la seva integritat física.

Pero el Ministeri de l'lnterior ha denegat la seva petició, a pesar que comptava amb un contundent informe

d'ACNUR, que recolzava la sol-licitud en virtut de les circumstáncies excepcionals de Hassanna Aalia,

reconeixent el seu activisme, les detencions que ha sofert, els maltractaments, l'assetjament i la pressió a la

qual ha estat sotmés per part de la policia marroquina, i la tortura de la qual ha estat objecte. La primera

vegada que va ser torturat va teñir lloc a l'octubre de 2005, quan tenia 17 anys, per participar en una

manifestació pacífica a la sortida de l'escola. Va estar dos dies retingut i, segons va declarar Hassanna, "els

maltractaments van comencar al mateix carrer on vaig ser arrestat i van seguir dins del vehicle. Ja en

comissaria, em van despullar, em van penjar de cap per avall durant diverses hores i no em van deixar beure

aigua".

Interior li ha denegat la protecció internacional perqué en la sentencia escrita no figura el nom de Hassanna

entre els condemnats, encara que els observadors internacionals van confirmar que sí va ser nomenat a la

sala quan es va llegir el veredicte a cadascun deis acusats. Per aquesta rao, l'Estat Espanyol considera que

ni ha un procediment penal inacabat i, encara que no ho diu expressament, en el fons está avalant la validesa

d'un judici que ha estat denunciat per les mes importants organitzacions internacionals de defensa deis Drets

Humans per no oferir garantía alguna ais processaments.

Per tot aixó, proposa al Pie de l'Ajuntament de Burjassot l'aprovació deis següents

ACORDS

Primer. Exigir al Ministeri d'lnterior del Govern d'Espanya que en virtut de la legislado espanyola i del

compromís de l'Estat Espanyol amb el respecte ais Drets Humans concedeixi l'Asil Polític a Hassana Aalia,

activista sahrauí de Drets Humans i defensor del dret d'autodeterminació del Poblé Sahrauí reconegut per la

legislado Internacional, ates que la seva tornada al Sahara Occidental suposa un risc real per a la seva

integritat física.

Segon. Remetre, de forma immediata, aquesta sol-licitud al Ministeri de l'lnterior perqué la porte a efecte».
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Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que esta es una decisión del Ministerio del Interior que no

compete a la corporación municipal de Burjassot y por lo tanto su grupo no va a entrar a debatir esta moción.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que esta moción tiene que ver con unos hechos

ocurridos en El Sahara, en los que se detuvieron a 26 personas civiles que fueron condenadas por un tribunal

militar marroquí. Hassana Aalia, estaba en esos momentos en España, estudiando con una beca que le había

sido concedida para aprender castellano, sin embargo su nombre figuraba en la lista de detenidos y fue

juzgado en rebeldía y sentenciado a una condena de cadena perpetua, por lo que en enero del año 2012,

pidió asilo político. Que en la sentencia final, que fue primero leída y después escrita, en la parte escrita, por

error o descuido, no figuraba su nombre y el gobierno español se basa en eso para no darle la consideración

de asilo político.

Que el Ayuntamiento de Burjassot siempre se ha mostrado muy respetuoso con el pueblo saharaui, de hecho,

todas las corporaciones democráticas de este Consistorio han participado en algún evento con el pueblo

saharaui. Que su grupo entiende que por su responsabilidad, no solo como concejales, sino como políticos, y

ante una concepción de la vida como es el respeto a los derechos humanos, este asunto sí que es algo de

nuestra competencia y lo que pide el ayuntamiento de Burjassot, es que se rectifique y que se pueda dar la

consideración de asilo político a esta persona.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por once votos a favor (8 PSOE, 2 Bloc y 1 EU) y diez votos

en contra (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que ha

sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 19 de febrero de 2015.

10. GOBERNACIÓN. ACTUACIONES A LLEVAR A CABO CUANDO EN ALGUNAS SESIONES
ORDINARIAS DEL PLENO, EN EL PUNTO DE DESPACHO EXTRAORINARIO, SE HAN TRATADO

ASUNTOS SIN QUE LA URGENCIA HAYA SIDO APRECIADA POR LA MAYORÍA ABSOLUTA DE
LOS CONCEJALES (EXPTE. 000042/2015-01.02.02)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Dada cuenta del expediente instruido a instancia del escrito del alcalde, de fecha 04 de febrero de 2015, en

el que revisadas las actas de las sesiones ordinarias del Pleno del Ayuntamiento de esta legislatura desde

junio de 2011 hasta la fecha, febrero de 2015, en las que la urgencia de los asuntos tratados por despacho

extraordinario no ha sido apreciada por la mayoría absoluta de los concejales, han sido las siguientes:

Pleno ordinario de 29 de octubre de 2013

Pleno ordinario de 26 de septiembre de 2014

Pleno ordinario de 30 de diciembre de 2014

1S) En el Pleno ordinario de 29 de octubre de 2013, la urgencia de las mociones incluidas en el punto de

despacho extraordinario no se apreció con el voto de la mayoría absoluta de los concejales sino por mayoría

simple: 10 votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís y 1 EUPV) y 10 abstenciones (10 PP). Los puntos

tratados fueron los siguientes:

E-1. Bienestar Social. Propuesta de firma del convenio de colaboración interadministrativa

entre los ayuntamientos de Burjassot y Paterna para la atención de las personas mayores

residentes en el Barrio de Santa Gema (expte. 000090/2013-02).

Este asunto fue aprobado por unanimidad de los asistentes (20 de los 21 concejales que integran la

corporación.
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E-2. Rentas y Exacciones. Propuesta de firma de convenio de colaboración interadministrativa

entre los ayuntamientos de Burjassot y Paterna para el establecimiento de líneas de actuación

conjuntas en aras a impulsar la creación de empleo y promoción económica del territorio

(expte. 000157/2013-07).

Este asunto fue aprobado por unanimidad de los asistentes (20 de los 21 concejales que integran la

corporación.

2a) En el Pleno ordinario de 26 de septiembre de 2014, la urgencia de las mociones incluidas en el punto

de despacho extraordinario, no se apreció con el voto de la mayoría absoluta de los concejales sino que al

producirse un empate, el Alcalde deshizo el mismo, a favor de la urgencia, con su voto de calidad. Los puntos

tratados fueron los siguientes:

E-1. Gobernación. Moción del grupo municipal de Compromís contra el veto de Rusia a los

productos agrícolas valencianos (expte. 000027/2014-01).

Este asunto fue aprobado por 9 votos a favor (7 PSOE y 2 Bloc), 10 abstenciones (10 PP) y 1 voto en contra

(1 EU).

E-2. Gobernación. Aprobación definitiva de la modificación de la Relación de Puestos de

Trabajo y de la Plantilla de funcionarios y personal laboral fijo en relación con la incorporación

del personal de las piscinas municipales (expte. 000084/2014-01).

Este asunto, por 20 votos a favor (9 PP, 8 PSOE, 2 Bloc y 1 EU), se retiró del orden del día para incorporar

nueva documentación al expediente.

Por último, el alcalde se comprometió a incluir una moción del grupo del Partido Popular sobre la revista El

Temps en la próxima comisión informativa para su estudio y propuesta al Pleno.

3S) En el Pleno ordinario de 30 de diciembre de 2014, la urgencia de las mociones incluidas en el punto de
despacho extraordinario no se apreció con el voto de la mayoría absoluta de los concejales, sino que al
producirse un empate, el alcalde deshizo el mismo, a favor de la urgencia, con su voto de calidad. Los puntos

tratados fueron los siguientes:

E-1. Moción del concejal del Área de Promoción Económica sobre el cambio de denominación

de la encomienda de gestión a la empresa pública CEMEF, SLU, relativa al "Programa de
Intervención social del Proyecto RIU" por la de "Programa de alfabetización informática y

tecnológica".

Este asunto fue aprobado con el voto de calidad del alcalde.

E-2. Moción In voce del alcalde para ejercer la acción particular contra el exconcejal de este

Ayuntamiento, José Blanco Calvo.

Este asunto fue aprobado con el voto de calidad del alcalde.

Las consecuencias jurídicas de los acuerdos adoptados por el Pleno en la sesión de 30 de diciembre de

2014, en el punto de despacho extraordinario, fueron analizadas en el informe de esta Secretaría ng 61, de 31
de diciembre de 2014, en el que se concluía que de conformidad con el artículo 83 del ROF estos acuerdos
eran nulos. En relación con ello, las actuaciones que se han llevado a cabo han sido las siguientes:

jiEi^^
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Por Decreto de la Alcaldía n° 2014003553, de fecha 31 de diciembre de 2014, aprobó el cambio

de denominación de la encomienda de gestión a la empresa pública CEMEF, SLU, relativa al

"Programa de Intervención social del Proyecto RIU" por la de "Programa de alfabetización

informática y tecnológica". Este Decreto fue ratificado por el Pleno en sesión de 27 de enero de

2015.

Por acuerdo de la Junta de Gobierno Local de 12 de enero de 2015, se aprobó ejercer la

acusación particular contra el exconcejal de este Ayuntamiento, José Blanco Calvo, en las

diligencias previas PA 1241/2014 que se siguen ante el Juzgado de Primera Instancia e

Instrucción nQ 3 de Paterna.

Atendido que los acuerdos adoptados en las sesiones de 29 de octubre de 2013 y de 26 de septiembre de

2014, en el punto de despacho extraordinario la urgencia no fue apreciada por la mayoría absoluta del

número legal de concejales, en aplicación el artículo 83 del ROF y el artículo 51 del TRRL, los acuerdos

adoptados son nulos y procedería la revisión de oficio de los mismos de conformidad con el artículo 102 de la

LRJPAC.

Atendidas las circunstancias que concurren en la adopción de estos acuerdos y lo establecido en el artículo

106 de la LRJPAC respecto a los límites de la revisión, según el cual "Las facultades de revisión no podrán

ser ejercidas cuando por prescripción de acciones, por el tiempo transcurrido o por otras circunstancias, su

ejercicio resulte contrario a la equidad, a la buena fe, al derecho de los particulares o a las leyes".

Atendida la doctrina que al respecto ha establecido el Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat Valenciana

en los siguientes dictámenes:

DICTAMEN: 2014/0387

EXPTE.: 0339/2014. Modificación estructural que en lugar de ser aprobada por la Generalitat fue aprobada

por el Pleno del Ayuntamiento.

Consideración cuarta: La revisión de oficio de los actos administrativos es una potestad exorbitante de la

Administración Pública que deriva de sus poderes de autotutela. Por su misma naturaleza queda reservada

para los casos más graves de violación del ordenamiento jurídico, y su interpretación y ejercicio son

restringidos -tal como señala este Consejo Jurídico entre cuyos dictámenes pueden citarse los números

129/06, 238/07, 331/09, 342/2010, entre otros- y teniendo como límites la prescripción de las acciones, el

tiempo transcurrido u otras circunstancias que hagan que su ejercicio resulte contrario a la equidad, la buena

fe, al derecho de los particulares o a las leyes, tal como se desprende del artículo 106.1 de la mencionada

Ley Ritual Procedimental. Mantenimiento de actos administrativos nulos.

Conclusión. Por todo lo que se ha expuesto, el Consejo Jurídico Consultivo de la Comunidad Valenciana es

del parecer:

Que no procede ejercer la potestad extraordinaria de revisión de oficio y declarar la nulidad de pleno

derecho del Acuerdo del Pleno del Ayuntamiento de Ontinyent, de fecha 10 de julio de 2008, y que

aprobó la modificación puntual núm. 3 del Plan General, por no concurrir las causas de nulidad que se

argumentan.

DICTAMEN: 2014/0381

EXPTE.: 0309/2014. Proceso selectivo en cuyo tribunal participó indebidamente un vocal que era funcionario

interino.

Consideración décima: En esa línea el Tribunal Supremo ha declarado que "a tenor de la jurisprudencia, se

debe poner de manifiesto (...) el carácter restrictivo con el que debemos afrontar la cuestión que nos ocupa,

referida a la revisión de oficio de una determinada actuación administrativa, que, de una u otra forma, ha

devenido firme en dicha vía. Así, dijimos que el artículo 102 LRJPA tiene como objeto, precisamente, facilitar

la depuración de los vicios de nulidad radical o absoluta de que adolecen los actos administrativos, con el
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inequívoco propósito de evitar que el transcurso de los breves plazos de impugnación de aquellos derive en

su inatacabilidad definitiva. Se persigue, pues, mediante este cauce procedimental ampliar las posibilidades

de evitar que una situación afectada por una causa de nulidad de pleno derecho quede perpetuada en el

tiempo y produzca efectos jurídicos pese a adolecer de un vicio de tan relevante trascendencia (sentencias
del Tribunal Supremo de 19 de diciembre de 2001, 27 de diciembre de 2006 y 18 de diciembre de 2007) [...]"

(Sentencia de la Sala 3", de 15 de octubre de 2012)

Por otra parte, también cabe significar que el artículo 106 de la Ley 30/1992, de 26 de noviembre, citada,
establece que "las facultades de revisión no podrán ser ejercitadas cuando por prescripción de acciones, por

el tiempo transcurrido o por otras circunstancias, su ejercicio resulte contrario a la equidad, la buena fe, el

derecho de los particulares o las leyes". Límites que también cabe tomar en consideración en el caso objeto

de dictamen.

Conclusión. Por cuanto queda expuesto, el Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat Valenciana es del

parecer:

Que no procede la revisión de oficio de determinados decretos municipales por los que se nombró
miembro de los tribunales de selección de personal funcionario de carrera de dicha Corporación
municipal a una persona con vínculo como funcionario interino de ella, pero que tenía la condición de

funcionario de carrera de otro ayuntamiento.

De conformidad con el informe de Secretaría nB 06/2014, de 11 de febrero de 2014.

Por todo ello, propone al Pleno del Ayuntamiento, previo dictamen de la Comisión Informativa de

Gobernación, la siguiente propuesta:

ACUERDO

Primero. Quedar enterado que en las sesiones ordinarias del Pleno de fechas 29 de octubre de 2013, 26 de
septiembre de 2014 y 30 de diciembre de 2014, en el punto del orden del día relativo a despacho
extraordinario, se adoptaron los acuerdos anteriormente relacionados, sin que previamente la urgencia fuera

aprobada por la mayoría absoluta del número legal de concejales.

Segundo. De conformidad con lo establecido en el artículo 106 de la LRJPAC y los dictámenes del Consell
Juridic Consultiu de la Comunitat Valenciana, anteriormente citados, no se tramitará la nulidad de estos

acuerdos».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo mantiene el voto de comisión, que es de

abstención.

El alcalde quiere felicitar al secretario y al equipo de personas que tiene alrededor porque, ante una pregunta
formulada por una persona del público, familiar directo de un miembro de la corporación, se ha podido
facilitar, en menos de un mes, un informe en el que ha quedado patente que no se había cometido por parte
de la corporación ningún tipo de irregularidad. Que espera que en breve se le dé traslado a dicha persona de
este informe y decir que se han revisado todos los acuerdos del pleno de esta legislatura para comprobar
aquellos que podían haberse adoptado sin haber respecto la mayoría absoluta exigida.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por once votos a favor (8 PSOE, 2 Bloc y 1 EU) y diez
abstenciones (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que
ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 19 de febrero de 2015.
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HACIENDA

11. PROMOCIÓN ECONÓMICA. MODIFICACIÓN PRESUPUESTARIA POR SUPLEMENTO DE CRÉDITOS
FINANCIADA CON BAJA POR ANULACIÓN (EXPTE. 000004/2015-07.02.02)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Visto el informe de la oficina presupuestaria y dada la necesidad de impulsar la campaña Cinema en

valencia, y otros programas, teniendo en cuenta que no está aprobado el presupuesto definitivo para el

ejercicio 2015 y que, estando con el presupuesto prorrogado, no existe suficiente consignación para

desarrollar dichas actuaciones y programas.

Visto que existe sobrante en la partida de intereses préstamo Dexia, con el fin de atender al gasto detallado y

considerando que se trata de un gasto que no puede ser demorado hasta el próximo ejercicio.

Vista la memoria-propuesta de esta Alcaldía sobre la aprobación de un suplemento de crédito ns

000004/2015-07.02.02 a la aplicación presupuestaría siguiente:

APUCACIÓN PRESUPUESTARIA

326 22601

DESCRIPCIÓN

Gabinete de Uso y Promoción del Valenciano

IMPORTE

5.000.00 €

Del vigente oresupuesto de gastos, financiada con la baja por anulación de la siguiente aplicación

presupuestaria:

APLICACIÓN PRESUPUESTARIA

01131004

DESCRIPCIÓN

Intereses préstamo Dexia (5.403.604,98 €)

IMPORTE

5.000,00 €

Visto el informe de Intervención n9 73/2015, que figura en el expediente, favorable al suplemento de crédito

de la aplicación presupuestaria arriba relacionada por un importe de cinco mil euros (5.000,00 €), financiando

esta modificación con la baja por anulación de las siguiente aplicación presupuestaria:

APLICACIÓN PRESUPUESTARIA

01131004

DESCRIPCIÓN

Intereses préstamo Dexia (5.403.604,98 €)

IMPORTE

5.000,00 €

Considerando lo dispuesto en los artículos 177 y 169 del RDL2/2004, 5 de marzo, por el que se aprueba el

texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales en los que se regulan los trámites a seguir

para la aprobación de este expediente.

Por todo ello, propone al Pleno la adopción del siguiente

ACUERDO

Primero. Aprobar inicialmente el expediente de modificación presupuestaria por suplemento de crédito n9

000004/2015-07.02.02 a la aplicación presupuestaria siguiente:

APLICACIÓN PRESUPUESTARIA

326 22601

DESCRIPCIÓN

Gabinete de Uso y Promoción del Valenciano

IMPORTE

5.000,00 €
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Financiando esta modificación con la baja por anulación de la siguiente aplicación presupuestaria:

APLICACIÓN PRESUPUESTARIA

011 31004

DESCRIPCIÓN

Intereses préstamo Dexia (5.403.604,98 €)

IMPORTE

5.000,00 €

Segundo. Someter a información pública el expediente, mediante anuncio publicado en el BOP, durante un

plazo de quince días hábiles a fin de que puedan presentarse contra el mismo las reclamaciones que se

estimen pertinentes por los interesados. Si durante el citado plazo no se hubiesen presentado reclamaciones

se entenderá aprobada definitivamente.

Tercero. Publicar la aprobación definitiva en el Boletín Oficial de la Provincia, resumido a nivel de capítulos.

Cuarto. Proceder a incorporar la modificación en el presupuesto del ejercicio 2015».

Abierto el turno de intervenciones, se produjeron las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Sublela manifiesta que su grupo va a mantener el voto de comisión que era

de abstención.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por diez votos a favor (8 PSOE y 2 Bloc) y once abstenciones
(10 PP y 1 EU), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que ha sido

dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 19 de febrero de 2015.

12. PROMOCIÓN ECONÓMICA. DAR CUENTA DEL DECRETO DE ALCALDÍA N8 2015000472, DE FECHA
16 DE FEBRERO DE 2015, RELATIVO A LA LIQUIDACIÓN DEL PRESUPUESTO EJERCICIO 2014

(EXPTE. 000014/2015-07)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Dar cuenta del Decreto n9 472, de fecha 16 de febrero de 2015, sobre liquidación del presupuesto del

ejercicio 2014 y que se seguidamente se transcriben:

Decreto: 2015000472

Fecha: 16 de febrero de 2015

Expediente: HACIENDA - 000014/2015-07

Rafael García García, alcalde-presidente del Ayuntamiento de Burjassot, en virtud de las atribuciones
conferidas en el artículo 21 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen Local, y
demás disposiciones que la complementan y desarrollan.

Visto que, con fecha 16 de febrero de 2015, ha sido emitido informe de Intervención n9 71/2015, relativo a la
Liquidación del Presupuesto 2014, en virtud del artículo 191.3 del Texto Refundido de la Ley de Haciendas

Locales.

De conformidad con el artículo 191.3 del Texto Refundido de la Ley Reguladora de Haciendas Locales
aprobado por Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo y con artículo 90.1 del Real Decreto 500/1990,

sobre materia presupuestaria.
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RESUELVO

Primero. Aprobar la liquidación del presupuesto de 2014, en los siguientes términos:

a) Derechos pendientes de cobro y obligaciones pendientes de pago a 31 de diciembre de 2014:

1. Obligaciones pendientes de pago a 31 de diciembre

EJERCICIO

Corriente

Cerrado

OBLIGACIONES RECONOCIDAS

25.960.320,43 €

2.153.800,95 6

PENDIENTE DE PAGO

1.675.611,98 €

378.101,42 €

%

6,45%

17,56%

2. Derechos reconocidos netos pendientes de cobro a 31 de diciembre

EJERCICIO

Corriente

Cerrado

DERECHOS RECONOCIDOS NETOS

25.312.307,68 €

10.405.037,92 €

PENDIENTE DE COBRO

4.226.405,48 €

7.856.319,10 €

%

16,70%

75.50%

b) Resultado presupuestario del ejercicio

CONCEPTO

a)operaciones corrientes

b)otras operaciones no financieras

1 .Total operaciones no financieras, (a+b)

2.Activos financieros.

S.Pasivos financieros.

Resultado presupuestarlo del ejercicio

AJUSTES

4.obligaciones financiadas con RTGG.

5.desviaciones de financiación del ejercicio

negativas.

6.desviaciones de financiación del ejercicio

positivas.

RESULTADO PRESUPUESTARIO

AJUSTADO.

DERECHOS

RECONOCIDOS

NETOS

24.100.335,02

1.152.761,10

25.253.096,12

59.211,56

0

25.312.307,68

OBLIGACIONES

RECONOCIDAS

NETAS

20.428.045,81

2.067.467,46

22.495.513,27

52.000,00

3.412.807,16

25.960.320,43

AJUSTES

1.010.770,09

291.959,34

-570.718,06

RESULTADO

PTARIO.

3.672.289,21

-914.706,36

2.757.582,85

7.211,56

-3.412.807,16

•648.012,75

83.998,62

c) Remanentes de crédito

Capitulo

1.Gastos personal

2. Bienes corrientes

3.Gastos financieros

4.Transferenclas corrientes

6.lnversiones reales

7.Transferencias de capital.

8.Activos financieros.

9.Pasivos financieros

Total general.

CDEFINIT. (1)

9.465.568,15

7.814.885.08

837.286,52

3.380.506,67

3.563.265,00

52.000,00

3.412.807,16

28.526.318,58

O.R.N. (2)

9.068.334,58

7.285.992.23

807.228,22

3.266.490,78

2.067.467,46

52.000,00

3.412.807,16

25.960.320,43

Remanentes de crédito

(1W2)

397.233,57

528.892,85

30.058.30

114.015,89

1.495.797.54

0,00

0,00

0,00

2.565.998,15

De los cuales,

INCORPORABLES 964.382,98

NO INCORPORABLES 1.601.615,17
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d) Remanente de tesorería

COMPONENTES

1.+ Fondos líquidos

2.+ Derechos Pendientes de Cobro:

+De Presupuesto Corriente

+De Presupuesto cerrados.

+De Operaciones No Presupuestarias.

-cobros realizados pendientes de aplicación definitiva

3.(0 Obligaciones pendientes de pago.

+ De Presupuesto Corriente

+ De Presupuesto cerrados.

+ De operaciones No presupuestarias.

-pagos realizados pendientes de aplicación definitiva

1. REMANENTE DE TESORERÍA TOTAL

II. SALDOS DUDOSO COBRO

III. EXCESO DE FINANCIACIÓN AFECTADA

IV. REMANENTE DE TESORERÍA PARA GASTOS

GENERALES

IMPORTES

3.217.755,80

11.595.760,49

4.226.405,48

7.856.319,10

162.798,12

649.762,21

3.210.934,69

1.675.611,98

378.101.42

1.159.147,72

1.926,43

11.602.581,60

7.842.399,44

1.623.661,39

2.136.520,77

El Pleno queda enterado».

PROMOCIÓN ECONÓMICA

13. PROMOCIÓN ECONÓMICA. MOCIÓN SOBRE EL 8 DE MARZO (EXPTE. 000003/2015-05.60.01)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«PROPOSTA DE MOCIÓ DEL 8 DE MARQ

Per la creado del I Pía d'lgualtat d'Oportunitats Municipal

La Llei Orgánica 3/2007 per a la Igualtat Efectiva entre Dones i Homes, de 22 de marg, s'aprová per donar

resposta a una realitat social discriminatoria cap a les dones. D'altra banda, la Llei 9/2003 de la Generalitat

Valenciana per a la Igualtat entre Dones i Homes, estableix com els ámbits que requereixen major actuacions

el laboral i el social, especialment. Les corporacions locáis, per ser les administracions mes properes al

ciutadá, tenim una gran responsabilitat en la promoció d'una societat mes igualitaria i mes justa.

En eixe sentit, l'Ajuntament de Burjassot, a través d'Espai Dona (Servei Municipal d'Atenció Integral a la

Dona) i d'altres entitats o departaments implicáis (CEMEF Policia Local, Policía Nacional, Gabinet Municipal

Psicopedagógic, Servei Especialitzat d'Atenció a ¡a Familia i la Infantesa de Servéis Socials i Centres de
Salut), han demostrat els últims anys el seu compromís amb el Pía d'Acció Municipal contra la Violencia de

Genere que va per la seua cinquena edició, així com la seua diligencia en la implementació d'aquest.

Ferramenta que ens ha permés com a municipi avangar en l'eliminació de la Violencia Masclista i continuar

millorant la nostra acció.

Durant aquest curs escolar 2014-2015, a mes, hem aconseguit que el Instituto Nacional de la Mujer, a través

de Fons Social Europeu, ens subvencione el 80% del cost d'un Programa de Informació, formado i prevenció

de la Violencia Sexual en Joves i Adolescents (Programa IRENE) que ajuda a reforcar la feina desenvolupada

per les técniques municipals diáriament i que está duent-se a terme amb una gran acceptació per part de

l'alumnat i del professorat deis centres.

La tasca realitzada en materia de violencia de genere és d'una qualitat inqüestionable i, lógicament, ha estat

la línia de treball prioritaria en aquestos anys donada l'emergéncia d'un problema que suma dones

assassinades cada any. El V Pía d'Acció Municipal contra la Violencia de Genere está vigent i el seu Comité

Técnic garanteix l'aplicació deis protocols d'actuació així com la resta de línies estratégiques establertes.
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Ara bé, malgrat la tasca de prevenció comunitaria i conscienciació que es realitza des d'Espai Dona en la

promoció de la Igualtat d'Oportunitats entre Dones i Homes, aquesta és una tasca pendent d'abordar de

forma sistemática i programada. Per tant, cal ampliar el focus d'atenció, des de la urgencia d'eliminar la

violencia de genere a la necessitat d'assolir igualtat real entre dones i homes a Burjassot.

La ferramenta fonamental en les polítiques d'igualtat d'un Ajuntament és el Pía d'lgualtat d'Oportunitats entre

Dones i Homes Municipal (PIOM). Permet intervindre de forma sistemática i programada, marcant

determinats objectius, estratégies, accions, terminis i recursos per aconseguir-los. El PIOM, té un carácter

transversal a totes les árees de l'Ajuntament, ja que la igualtat ha de ser el principi que vertebre la política

municipal. Pero inclou mesures, que es dirigeixen no només a l'Administració, sino també a la ciutadania, per

eliminar discriminacions per raons de genere en qualsevol ámbit: polític, social, económic, cultural, afectiu,

educatiu, etc.

Per tot a?ó, i perqué a Burjassot com a la resta de municipis, continúen produint-se situacions de gran

desigualtat entre dones i homes en tots els ámbits, pero especialment al laboral, on les dones continúen

cobrant un 22,5% menys del salari peí mateix treball, eleve al Pie per al seu debat i aprovació les següents:

PROPOSTES D'ACORD

Primer. Oficializar i planificar el compromís municipal amb la igualtat entre dones i homes aprofitant la

commemoració del 8 de marc com a Dia Internacional de la Dona.

Segon. Impulsar, des del Servei Municipal d'Atenció Integral a la Dona (Espai Dona), l'elaboració d'un Pía

d'lgualtat d'Oportunitats Municipal. Així com, la posterior implementació, avaluació i replanificació d'aquest

PIOM.

Tercer. Garantir el pressupost anual pertinent per tal de poder planificar, implementar, avaluar i difondre el

PIOM.

Quart. Difondre el Pía d'lgualtat d'Oportunitats Municipal, quan estiga elaborat, entre tota la ciutadania.

Cinqué. Facilitar que el personal de l'Ajuntament, CEMEF i IMCJB, de qualsevol departament, puga implicar

se en la implementació del PIOM per tal que siga transversal.

Sisé. Fer arribar copia d'aquest acord a tot el teixit associatiu del municipi, al Fórum de Participado per la

Igualtat de Genere de Burjassot, a l'empresa pública CEMEF, al Gabinet Municipal Psicopedagógic, a Servéis

Socials-Atenció Primaria, Servéis Socials-SEAFI, Espai Dona, Policía Local, Policia Nacional, centres de Salut

de Burjassot I i II i a cada negociat de l'Ajuntament».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Bloc-Compromís, Lluna Arias manifiesta que esta moción no la presenta el grupo Bloc-

Compromís, sino la Concejalía de Espai Dona, y ha sido apoyada por todos los grupos políticos. Considera

que es muy importante que haya sido así porque en este asunto no se debe ser partidistas; por eso esta

moción no ha sido presentada por ningún partido político.

A continuación, da lectura al contenido de la moción y, a su término, añade que, en definitiva, lo que se

pretende es ir un poco más allá de lo que es la prevención de la violencia de género e intentar desactivar esa

situación de desigualdad de género, que aún continúa dándose en la calle, sin llegar a la violencia.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la

propuesta anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Promoción

Económica de 19 de febrero de 2015.
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SERVICIOS MUNICIPALES

14. SERVICIOS MUNICIPALES. MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL BLOC-COMPROMÍS DE SOLICITUD
DE SOLUCIONES A LAS INUNDACIONES DE LOS BARRIOS LAURI VOLPI, SAN JUAN Y L'ALMARA

(EXPTE. 000049/2015-04.04.02)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«MOCIÓ PER A DEMANAR SOLUCIONS A LES INUNDACIONS DELS BARRIS LAURI VOLPI, SANT
JOAN I L'ALMARA

Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, a l'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del que

disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, d'acord

amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenten al Plenari per al seu debat ¡ la seua aprovació, si

escau, de la següent

MOCIÓ

Per tot el veTnat de Burjassot, és ben coneguda la problemática de les inundacions per aigües pluvials,

sobretot a la tardor, amb la gota freda, i altres processos de pluges torrencials, els quals es concentren al

Barrí de Lauri Volpi (el pas inferior del Camp del Cigronet) i els barris de Sant Joan i l'Almara, zones naturals

d'afluéncia d'aigües pluvials, agreujat per la construcció de la Pista d'Ademús, que fa de barrera, ¡mpedint que

l'aigua puga eixir per la zona de l'estació de Cantereria. Peí que fa al pas inferior de Lauri Volpi, recull tota

l'aigua de la plataforma de les vies de Metrovaléncia, de manera que el col-lector d'aigües queda totalment

insuficient.

S'han fet diferents actuacions per a pal-liar aquesta situado, com el col-lector d'aigües pluvials de Sant Joan,
l'ampliació del clavegueram i col-lector del pas inferior, pero totes han demostrat ser insuficients i no

solucionen el problema. A mes, des de la construcció del col-lector de Sant Joan, s'han unit els circuits

d'aigües pluvials i fecals, provocant intenses olors ais carrers del nostre poblé, fet que s'agreuja mes encara

peí mal estat de conservado deis embornáis.

Els veíns i ve'ínes de Burjassot no podem patir mes aquesta situació que ens afecta en la nostra vida
quotidiana, amb el tancament de carrers, les inundacions de baixos comerciáis i habitatges, els desperfectes

en cotxes i la desagradable olor del clavegueram del nostre poblé.

Per tot aixó, proposa al Pie de l'Ajuntament de Burjassot l'aprovació deis següents:

ACORDS

Primer. Instar a la Generalitat Valenciana que solucione les inundacions deis barris de Sant Joan i l'Almara,

ja que el col-lector ha demostrat ser del tot insuficient.

Segon. Instar a Aguas de Valencia que solucione el problema deis embornáis, per tal d'evitar les olors deis

nostres carrers.

Tercer. Demanar a Ferrocarrils de la Generalitat Valenciana que prenga les mesures oportunes per a no

abocar les aigües de la plataforma de les vies al pas inferior del túnel al Camp del Cigronet.

Quart. Traslladar aquests acords a la Generalitat Valenciana, a la Conselleria d'lnfraestructures, Territori i

Medi Ambient, a tots els portaveus deis grups parlamentaris amb representació a les Corts Valencianes i a tot

el teixit associatiu de Burjassot».
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Abierto el tumo de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que este es un tema muy importante para los vecinos de

Burjassot con en el que coincide el grupo municipal de Compromís, hay tres zonas en el municipio que son

siempre las más afectadas. Que le ha sorprendido que sea este grupo quién presenta esta moción debido a

que forma parte del equipo de gobierno y a pesar de que hay acuerdos plenarios anteriores sobre este tema.

El Partido Popular, en el año 2009, presento una moción sobre el problema de los olores que desprendían los

imbornales del barrio San Juan, que se aprobó por unanimidad, desde entonces han pasado seis años y

ahora Compromís, pide a Aguas de Valencia que solucione este problema.

En 2012, a causa de varias inundaciones ocurridas en Burjassot, el Partido Popular presentó una moción

solicitando que se solucionaran los problemas que había como consecuencia de las mismas. Esta moción no

tuvo el respaldo de todos los grupos, pero el equipo de gobierno se comprometió, y lo hizo público en los

medios de comunicación, a tomar medidas ante lo que había ocurrido.

Que con respecto a la Generalitat Valenciana, hay que saber que en el año 2008 se publicó en la web del

Ayuntamiento el proyecto completo del drenaje del sector noroeste de Valencia, que iba a acometerr la

Consellería, con un coste de 12,2 millones de euros. En la propia página se decía; hasta ahora, ya están

construidos dos grandes tanques de retención, con capacidad de 30.000 y 9.000 metros cúbicos y las áreas

beneficiadas serían el barrio de San Juan, las 613 viviendas y el Polideportivo Municipal y l'Almara.

En marzo de 2013, y a raíz de lo ocurrido en septiembre de 2012, se aprobó en un pleno el proyecto de obras

de mejora del drenaje del municipio, para mejorar la capacidad de captación de aguas pluviales, con un coste

de 566.000 euros.

En marzo de 2014, por parte del equipo de gobierno, se publicó en los medios de comunicación que:

Burjassot asegura la correcta evacuación de aguas pluviales con la construcción de sifónicos y la sustitución

de colectores por otros de mayor capacidad. El Ayuntamiento ha desarrollado un proyecto en colaboración

con Aguas de Valencia, con una inversión de más de 500.000 euros, con la construcción de arquetones

sinfónicos, con construcción de nuevos imbornales con gran capacidad de captación, con la construcción de

colectores de comunicación de diámetros que oscilan entre los 250 y los 1.000 milímetros. Que para financiar

esta inversión, también se aprobó una tasa extraordinaria, que iba a repercutir en los recibos del vecindario,

de 3,92 euros anuales, a amortizar en 10 años.

Que por todo ello, el grupo Popular pregunta, si todo esto no ha servido para nada.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur explica que lo que se solicita con esta moción es constatar y

buscar soluciones a una realidad que se da en el pueblo, porque la gente se queja, sobre todo en los tres

barrios que se mencionan en la moción, porque al llegar las lluvias abundantes sufren grandes inundaciones.

Seguidamente, expone brevemente el contenido de su moción y entre otras cosas manifiesta que como se

entiende que legalmente, quien tiene competencias para estudiar ese tipo de medidas, es la Generalitat, lo

que se pretende en definitiva, es pedir que tome las medidas necesarias para que estas situaciones no se

produzcan.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que entiende al portavoz del grupo Compromis, pero

insiste en lo que ha manifestado en su intervención anterior. Que esos 566.000 euros que el vecindario

pagará durante 10 años, es mucho dinero, y ese dinero es para solucionar, precisamente, los problemas que

tiene el pueblo debidos a las inundaciones.

Que por eso no entiende que esto no haya servido para nada: Ni esos 566.000 euros, ni los 7,5 millones de

euros que Aguas de Valencia dio a este Ayuntamiento, desde los años 2011 al 2014, por firmar la

adjudicación de la contrata del agua. Y ahora se le pide que solucione el problema de los imbornales. Por

todo ello, su grupo no entiende la moción y considera que la única explicación es que es una oportunidad

política.
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Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que la moción es muy clara pero la portavoz del

Partido Popular no la quiere entender y la lía y la transforma. Porque cuando llueve abundantemente, las

infraestructuras que pueden ir a cargo del Ayuntamiento no son suficientes para que se produzca la

evacuación necesaria. Que desde que se hizo el colector, hasta ahora, la realidad de las infraestructuras del

municipio de Burjassot ha cambiado, porque entonces no existía la variante norte y eso ahora se ha

convertido en un tapón para la evacuación del agua de Burjassot.

Que el Ayuntamiento hará la parte que le corresponda, pero obras que pertenecen o abarcan a varios

municipios, por el Estatuto de Autonomía, las tiene que hacer la Generalitat Valenciana. Que la portavoz del

Partido Popular distorsiona la realidad, porque los millones que se recibieron por parte de Aguas de Valencia,

fueron en concepto de canon.

Por el grupo Socialista, José Rulz manifiesta que la realidad es que cada una de estas zonas que se

inundan, son un problema distinto y es fácil entender que a lo largo del tiempo se han ido haciendo

determinadas infraestructuras.

Que todo esto, no empezó en el año 2009, pues hace 15 años, debido a las abundantes lluvias, el ingeniero

de este Ayuntamiento hizo un estudio para la evacuación de las aguas en la zona de Lauri Volpi. Se presentó
a Consellería y resultó que ese colector tenía que atravesar el municipio de Godella. Este municipio no quiso,

entonces se recurrió a la Generalitat. En aquel momento, se puso encima de la mesa el tema del
soterramiento de las vías para que fueran conjuntamente con el de la evacuación de las aguas pluviales,
porque de esa manera desembocarían en el Barranco del Palmaret, entre Rocafort y Masarrochos, pero pasó

el tiempo y al final nadie se acordó y nadie hizo nada.

Que respecto a las otras dos zonas, desde el ayuntamiento de Burjassot se han ejercido las competencias

necesarias, pero no son suficientes. Que en una ocasión que llovió, tuvo que ir la Policía Local de Burjassot
con el ingeniero, a una zona de Valencia, porque no estaba levantada toda la compuerta del colector de

Maestro Rodrigo y el agua estaba regolfando hacia Burjassot.

Que con Burjassot, no ha sido solidario Godella, ni lo ha sido Valencia. Que el agua que recibimos aquí viene
desde el municipio de Paterna y cuando todo era tierra, se la tragaba, pero ahora todo es asfalto y por eso
nos encontramos ante estas situaciones. Que con las infraestructuras que se han hecho en el municipio, hay
suficiente para paliar lo que es competencia de Burjassot, pero no para solucionar los problemas que generan

otros municipios.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por once votos a favor (8 PSOE 2 Bloc y 1 EU) y diez
abstenciones (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que

ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Servicios Municipales de 19 de febrero de 2015.

15. DESPACHO EXTRAORDINARIO

No se presentaron otros asuntos

16. RUEGOS Y PREGUNTAS

Que con carácter previo, el alcalde manifiesta que quiere hacer constar que se han efectuado un par de
publicaciones, una es un estudio del Instituto Valenciano de Investigaciones Económicas (ME) y otra, desde
el Área de Bienestar Social, a través de un proyecto europeo, que no han tenido su correspondiente
publicación en valenciano. Que el concejal de Compromís, Emili Altur, ha hecho una observación al respecto,

que se agradece, y por respeto al uso del valenciano como lengua cooficial, se tendrá en cuenta y se

subsanará el error.
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Seguidamente, se formulan los siguientes ruegos y preguntas:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela, formula los siguientes:

1. Esta pregunta y petición que se va a realizar es reiterativa, y aunque se diga que ya se ha

contestado, quiere hacer constar que parece ser que no se había formulado adecuadamente. Que su

grupo lo solicitó por escrito el día 9 de octubre de 2014 y para que quede claro lo que se solicita, se

transcriben a continuación los antecedentes y posteriormente la petición, tal y como consta en el

mencionado escrito:

Que en fecha 5 de septiembre de 2006, el entonces alcalde, D. José Luis Andrés Chavarías,

en representación del Ayuntamiento de Burjassot. suscribió un convenio con la mercantil

Jóvenes Unidos por el Desarrollo Medioambiental, SL, para la instalación y explotación de

contenedores de recogida de ropa.

Que en la cláusula quinta del referido convenio se establecía lo siguiente:

"Quinta. La empresa se compromete a destinar parte de los beneficios que repone la

recogida y tratamiento de la ropa usada en el término municipal del AYUNTAMIENTO de la

siguiente forma:

a) Suministrar a el Ayuntamiento, deforma gratuita, SEIS contenedores marca SAC-O-

MAT para la recogido de residuos caninos, y además expendedores de bolsas-guante

desechables, en un número igual al de contenedores de recogida de residuos

caninos, de la citado marca en cuestión.

b) De igual forma, Jóvenes Unidos para el Desarrollo, SL, destinará la cantidad de 6.000

euros anuales, y durante el periodo de vigencia del presente contrato, para promover

proyectos de ayuda social a determinar por el Ayuntamiento".

En base a los antecedentes expuestos, es por lo que ahora se solicita lo siguiente:

1.1 Información sobre puntos de ubicación de los contenedores de la marca SAC-O-MAT para la

recogida de residuos caninos y de los expendedores de bolsas-guante desechables.

1.2 Información sobre personal, empresa firmante o, en su caso, tercero encargado/s del vaciado

y limpieza de los contenedores de recogida de residuos caninos, en el supuesto de haberse

procedido a la instalación de los mismos, desde el inicio de la vigencia del contrato hasta hoy.

1.3 Documentación acreditativa del cumplimiento por parte de la empresa firmante del convenio

Jóvenes Unidos para el Desarrollo, SL, del compromiso adquirido en la cláusula quinta, letra

b), consistente en destinar 6.000 euros anuales "para promover proyectos de ayuda social a

determinar por el Ayuntamiento", desde el inicio de la vigencia del convenio hasta hoy.

2. En segundo lugar, en los decretos del área de Gobernación números 221, 210, 206, 205, 209, 174 y

207, cuyo contenido es similar y respecto a todos ellos se pregunta lo mismo:

2.1 ¿Por qué no se aplica la limitación de la Ley de Presupuestos en cuanto al incremento del gasto

de Personal?

2.2 ¿Por qué no se saca este puesto del procedimiento normal de acceso a la función pública.

2.3 Se solicita copia de los informes de intervención de todos los decretos.
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3. En tercer lugar, en la Junta de Gobierno, respecto a un punió que se refería al restablecimiento del

equilibrio económico del servicio público de guarderías municipales, se acordó que la empresa

adjudicataria adeudaba un importe de 677,75 euros:

3.1 ¿Por qué concepto se adeuda este dinero al Ayuntamiento?

3.1 ¿El Ayuntamienlo paga por niños no matriculados e incluso por niños no nacidos?

3.1 Solicita copia de los informes de Intervención núm. 244/2014 de fecha 12 de diciembre y del

21/2015 de 20 de enero.

3.1 ¿Quiénes son los representantes legales de la concesionaria de este servicio público que se

llama Escuela Infantil 613 viviendas SCLU?

Por el grupo Socialista, José Ruiz, contesta los siguientes:

A la pregunta número 1, formulada por la portavoz del Partido Popular, Cristina Subiela, es cierto que se ha

contestado ya en varios Plenos, y se leyó el informe de los técnicos, pero aún así se contestará a todo lo que

falte.

El alcalde manifiesta que al margen de que obviamente se le contestará a las preguntas que la portavoz del

Partido Popular ha efectuado sobre prórrogas de contratos, no se resiste a contestarle, al menos a una de

ellas, ¿por qué no se sacan puestos a oferta pública de empleo? Pues porque desde que entró a gobernar el

Partido Popular no se pueden hacer ofertas de empleo público por ningún ayuntamiento de España.

Y no habiendo otros asuntos a tratar, el presidente levanta la sesión, de la cual, como secretario, certifico y

firmo junto con el alcalde.

El secret

Visto bueno

El alcalde
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